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GEORGE V. DENNY 1lI ’

Lalleoris Offpce Tiocven - Suacits 900
15903 Viwtura Powloward - Serman Cuks, California IHOS
(F14) 906-SF65

August 7, 1990

Mr. Stanley Yalkowsky
25 Central Park West, Apt. G.
New York, NY 10023

Dear Stanley:

I am forwarding herewith per your request one of the few
existing copies of THE VINCE BUGLIOSI STORY. It was flattering that
you were interested enough in such long-past historical trivia to
call about it and to permit me to reminisce with you about the
"good old days" when I dogged Vince's trail with others of the
“truth squad” during the several campaigns when he-sought to flim-
flam the voters of Los Angeles County and Califosflia. As I have
said on a number of occasions, Vince really should thank me for the
job I did on him, since he became a millionaire by virtue of co-
authoring "Helter Skelter" which he would never have had time to
do had be become either District Attorney or Attorney General.
(Just can’t understand why that boy has never thanked me!) .

I look forward to receiving your book on the Rosenbergs which
I will eagerly devour several weeks hence when I get up to Lake
Powell--as hard as the first 70 pages may be to wade through. As
for the cost of reproducing my work, let’s call the book exchange
even, although I think I get the best of the deal since I am
receiving the hardcover edition from you.

Cordially

EORGE™ V. DENNY III

GVD/jl
Encl.
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INTRODUCTION

The following materials ars presented to ycu by
George V. Denny, basaed on his firm conviction that "what is
past is prologue.” Denny belizves that past instances of abuse
of office, falsification of evidence, perjury, and complicizy
in a conspiracy to obstruct justice do logically give rise to
the inference that such conduct will probably be repeated in
the future. And Denny further belisvas that more such conduct
is likely from Vincent T. Bugliosi, who has so single-mindadly
sought positions of prestige and powar during the last four years.
Today, in this post-Watergata era, the voter realizas more
than ever bafore that one of the foremost issues in the eslection far
any office is tﬁe honesty and intzgrity of sach candidatz who
aspirss to that offica. When it ccmes to those candidates running
for the Office of District Attornay cf Los Angeles County, nons
of them should expect to escape the closest possibly scrutiny
of his or her past for indications of wrong-doing which por<and
the same, or sven worse, forms of wrong-doing in the fusurs.
In his two prior campaigns for hich politiczl office,
Bugliosi has slandsred pzople innocent of any wronging. He
has created outrageous and totally false stories to mislead boh
the working press and the public. He has sought to hide his
various malefacticns by large payoffs =-- always in supposedly
untraceable cash. He has attempted to complete the cover-up of
those settlements by means of secret written contracts calling

for specified damages in event the terms of the payoffs should

be disclosed.
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The materials set forth herein are either copies of
pleadings already on file in the Los Angeles County Courthouse
under L.A.S.C. case numbers C42612 and C87997, or they are
copies of documents and exhibits, the originals of which are
held by George Denny in a safety deposit box at Security
Pacific National Bank.

The facts disclosed by means of these documents ars not
nice. Their disclosure has hurt -= and undoubtedly will continus
to hurt -- various children who are themselves totally innocent
of any wrong-doing. It has truly been said that the sins of
the father shall be visited on his children. Nowhere is this

quotation more appropriate than in the case of Vincent T. Bugliosi,

whose megalomaniacal lust for power continues o craate the occasi.o;.
for the repstition of his various misdzeds.

No one knows better than Buglicsi himself that as long
as he continues %o try to convince the votars of this County
(or Stata) that he is worthy of their trust, these facts disclosing
his dishonesty and untrustwor;yinass will inevitably be brought to
the public's attention. i

Following are the facts.
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Two cases and two prior electicns are referrad to herein.
The first case, that involving Bugliosi and Herbert and Ross
Weisel, has most often been referred to in the press as "the
milkman case." The second, involving Bugliosi and a medical
receptionist, Virginia Cardwell, has gone by the name, “the
Cardwell case."

The milkman case really starts back in the eight month
period between October 26, 1964, and June 16, 1965, when Herber:
Weisel was mployed as a milkman by Ardan Farms Company. During
that time, one of the homas on his milk delivery route was
3092 Buckingham Road, Glendalz, owned by Mr. & Mrs. Vincent

T. Bugliosi.



‘.‘ ¥ ‘- WAL . - o
#oia’ 2 .‘-.' ¢33 _'-._ @0 L . _A..' o L I 2 v . .
B . SR . " oy ey vy .; . ) FE
- . e . s’y v- ‘_ - ’ . 7 - =
! ; " v :.\~"/ ey F ."' RN 1 ‘ . Toe « 7 e ; ] .
' ;"'.h, b, _; ,‘.\:'- ' » ‘!' o» iy . » TN ' g
o ! :5 - 7 @ X G . e - : -1 ..\_.' A
v . ’ . . -
= ® > o 0:Ta8 b x ey A . teth ' o’
¢ { . . 3 . A~ - et -
- & ¥ g . . X ‘e
s : .J-O . :\. ' 5 - '. 3
loso o mreg QN P o™ W - - .
=2 AN L B z % S
. L ‘ . » [ P ] L -.' T ’
‘- » Aot @ @ Te - LY | < 8% | N -
. . l < e &4 N LR ) \ L S - .
e . RE LR WORE 4 i A, ~ . "3 .
. s ? e y . &N : s v (A . : | .
fos's # “~ e - -0 L i3 . A% Uomg Pt . b !
T j {{. )= RIS RN RN ;5 R S o :
» e ol ey whoo . o ’ AN 2 e ’
LI I 4 R SRR R i e ; ‘s Ve =i ,v“lh.- " . : o o» I e
: Y _.:';. A . v N el 3 phay ooty . J
L i yny oo § 3% 2 8t an SN Lt M " . e " - G PR A, e 310 " ' 8
. P S AR N PR T s e P P S e i e e 73 e
J e ';. ;’, . S RN e Q'{"\ ....‘._ . SXTD ¥ Ny Tt ,“‘;(..-_ . B ' . = . ot & o
: A | TIRAE Bt PRl TR ERaR e L L I e s Ll ) " 2 e Teose Wrilvey
< ot %" - . 9 B el e K aful a iy 3 Ve > ) s
..3.".. . :;::: '."." \.-' 4 -4 .'“, R ! ‘i'.-.a B Mo :'TJ e T AR ety S Vi S P a4 ] iy ’.'.’. -
- " A AL oS g . -t ' 1 . L ‘« ¢ . ot N - . - ™~ .  * » P
T .q')".\ < O FhE S P e SR S ;?.".' e 2 wor AN LT et L DL PCR X . . eoaRI V) .
. o " ."..".’. "f.‘ S '.'.'  J > e 4 0 g S - ~ % . ! T “
- B rin 2 Dol 0 o OO SR AN * P . . WP . J - . o ‘ -
| . ’-" ‘e . I A .08 o o . 1 8 v o > ’ 4 .. .. ® Ale . 1
‘,: R 158 - ,—‘\ . & ‘17 P, \ ,r-,' .
s o - . - 1.
\ s < »° . - . . '
.o .._.':.‘.__...-' o 4' * - .‘_ . " rat) N 9% . <
. t AN o - ~ ’ N &Y.
, 9. “.'. ‘ _"I » . > !
¢ -g B ThaR - ‘ot -y i 1s ) 2
| -, = ®, ") f . ot e
o ‘ " Tond S Pl 41! - . '
’ ¢ o A | ~ —'# X ' .
- \ Rosd ¢ - -
B Y PG » -

‘ 2 — e
By —mit¥) S ARDEN FARMS CO. — PERSONNEL RECORD N AND Ne
‘ ‘ Wasel Herbert e nousen 47-12-5198 -

loosme 2977 Cetec S
-1 CITIZEN~— . s LIS
onmn9/35/2h TS o SATE NATURAITED

__A
HEanTY WEISHT Han MILITARY BEAVICE © i
-,
a

M 5-10 | 14S Black | none 4
YEAR WATCH WS

FAMILY BTATUS CHiLanan | DErFEND, HiBCHO L Colveon SPECIALIIED COURR
S Wl T

| ‘ Married 2 1-1 yes 2 Nov
i CiDENT) NOTIPY VR
. "Rose L. Heisel - same el e

' gurg,ovutnz RECORD

1A
JOm CLARRF TIo~ RATE DAYE 1

PrrsiCaL Derscrs

-
. ive

HATE CHANGES
maTE | oAYE mATE !

e
d AT PRANCH — -

- DO
g1 10/26/&; | Glendale
, 'L@Q/dn Glendale

25.00 11/2/641 80.C0

Solicitor
2415 12-2-L(1 RS IL DAL

Routzsalesman

Ret.
iat,

G212 2,03,

—
)
3

T

o~
.

pes ‘:'L.i

v
]
<

N
o S
)

N

-

———
?A!I TEAMINATED:

RECABRON)

Di

6/16/65

-~

i
\
'

S an’? e
oeie PO oo adal

-
- —-— -
.

rmw s B wmt

out 9222,.00 snort.

) "
Unable to keep books & handle monoYa. Tx

4o

-y N —
‘

¥




On January 31, 1966, a son was born to the Bugliosis.




&3

(@

wand

¢
S
".-.'~"“:'.—"‘ - —— : U N . :
| e CERTIFICATE OF LIVE BIRTH  ~—~— =709 7 006353
& bl FIAR OF CALW b K PARTRE WY OF P K A% Crwa 4 e
y * o AN O T s — T. ——— ;\ A — z -
E' e VINCDNT ' JoaN \ srauest /P
I 3 a0 1 M T - —— e - - T DA ©F B bemrs e o T -
= VALY SINGLE JANUARY J1, 194& ! NelSh °
= PLolh F BRI o i TTALTY GDUMLES woe For = S S o o . S o 8 e
g . nAce S FODIATION ROSPITAL I_ue;z CANTASA STRXT Lrm s’
2 L] = ot ™ Ll
I ¥ 3\ CI LOS AVCELES
E o-lﬁmgnu——— e w— o — [ TR P T
OO | GAIL i VARGARET s CATCRSLAN
o o:. O e e [T St un w e [ SRS WOMI) U MRS s T ST e e, LY
- NEW TORK AT
E S Aeshd SLLOCRCL ©F SO Boaninin s o o Lo VA Tl ey,
1 a ROAD e QDS
g SE8 Lz sovow mu S aum
g ——- 2 “9 TPORNIA I
. Ve AR DA A——— T'wo —— PO e w— r LAMGR O RaTi O raTer !
rATE® . Bols CAITAS AN
0:0 Aok OF PATRLE - | BUL v - — — ﬁ?ﬁ%ﬂo - AL B RS e e b A
_ J) e FINNESOTA DEPUTY DISTRICT ATVRCEY LCE ANGELS
. -~r ;-.;r:::- -u:t‘:_-:ou:.—u "1e Pamgal At W o e e DN WAL B e e Wkl L
- CXIY ICATON »«-.onn-cn---u—:- = » ~

5 : FEE

e AL

1352 CANTARA STARZET

:—vﬂw--—'-mne-‘—b - Mr —..' -§ —— s - !
St - -
2% Vi zaass s = v 2. S

. w:a:-.-_-u‘—;-.w 53 h . T G0 ® il b Lok, e amas .
o dtp FEB3 126§

-

This Is a true certified copy of the record

if it bears the seal of the County R
imprinted in purple ink. . Y Sacorg

s2.00 NOV 2 1972

94;“ ’( a?‘."‘ﬂ!cmm.azma

. LOS ANGELES COUNTY, CALIFORNIA

v L g B ~3 L
. N . - . sk ) PN
4 . > ¢ » .
e ' C r : ! L 3
. )‘ . > . * .
. . . ' : .
3 . ’ S
g-3 A . SA ’ . el — s
[V ’ ' .
4 a" .
. -
- ’ - 2 ® i ¥ . . ’
. . '
~
- - rei \ S, .Y T 5
’ p ’ ) P s N ’
R ' . A - fe . »
. P : v Ye . » . -
- . & . \ wh vy S { ol o | y . P
s . - v Jh v Pk '
3 A . ' R
: 0 ‘ ‘ ‘ R ” ’
¢ ~. : A '
DSk i Y
' s, "RARA A SN . » ‘e



,

More than two years later, on March 5, 1968, Deputy
District Attcrney Vincent T. Bugliosi made a telephone request
to David Correa, an investigator in the D.A.'s Bureau of
Investigation, seeking the unlisted phone number of Mr. Weisel.

Mr. Weisel was referred to as a "witness" in connection

with a case, Psople v. Fuentes, *hen actually being prepared for

trial by Bugliosi. In fact, Mr. Weisel was in no way connected
with the Fuentes case.

The Bureau of Invastigation records raflect that on March
T 1968,-Bugliosi was notified of Weisel's then current addrass
and phone numbzsr and the matter was closed by the Buresau.

It appears that for more than one year, Bugliosi did

nothing with the informaticn he had acquired.



&3

Dt &

£ &3

i

)
R
8
}
B
[
[

e

o)

SUREAU OF INVEST

OFFICE OF DISTRICT ATTORNEY
COUNTY OF LOS ANGELES

“ OTHER FILE NOS.

POSO) D

E
=
m
Z
@)

1

i

{

i

!




. 7
P o ; CASE NO. .... o?{'""?joo’z
T e enns 'fwi‘?g\u?;h'd gt DATE~E — S —.&. g s
| bt oo dikl
§ HARGE......... L0 = L Ao X = |
DCOMPLAINANT /;L«C'L_/c/b'-? ) s, PR __.,
| HADDRESS . TELEPHONE .. ¢ X7 . /Q"lég
W’—b LN = 6. ?/J“..m~ s

l“’&’p g 5,0 T ... TELEPHONE . e
: suspa&l L = s /llﬁ,.‘/’w /‘;4... W£($££
B soonsss 22 /J? fﬁ(‘y/-gx ........ «L..u,)c% ..... /‘_%

BD:.SCRH’I"ON | y R, ' (T AGE. ... ... . .EYES.. . HAIR..
SCARS i s OCCUPATION..........cccoeivcveironrsecnne CAR, MAKE...‘...-...................LIC. )1 (0 il b

[ omner suspEcTs ...
| &

1"‘ﬁ: T ALQULEST FOR lNVESTlGATlO}{ 9.
-~

B e e ——

e T

B e

T T

| S
' g n' IS ALLEGED BY COMPLAINANT:

B /@é&éj‘/z/d/ ........... 2

} 72727 ;%v% o
I 3 ;

' I ST bRy, S VU ST BT | | /1) e, B ................. =
(ﬂ 5 ; 4 DA S Fer 1anificotion
‘ug’d :o:...._;... /& \"/ ,/'EVELLE J. YOUNGER, BARBARA

: B 3 . *.V 7 ¥ B, , District Attorney %M 3".3
DY wiaransioa €12 oA

siss Bl uinnsnnactmesremninrsnsonsisacasssrcsrevaressanlty Bos Counly of I_‘“ Angeles

, Approved:...

Serrrnr et eace,

“Chlef, Burcau of lavuhgallon D.pu(ym;megmgom. TS



.y v,

b CASE NO. .......26-2382
' @To HE” & e

| Sttty walef
|

-r-
ereet2eh Vi SOVEELLLO0 DATE 3)68 N RS A o7
E]cn.mo.- ................ BLl Lt A
COMPLAINANT Viaceat Bugiiosi, DDA

B T P A —— D ——

&Donzss i s s o R R ONE ) e 92 208 )
gncq«v?leoﬁ,Xﬂ‘)lf TR

o —

- Trsrarianee

R Rt e L L)

- rdhrw vo o

D LT T S R R IR ELE LA LIRT T

!

S NI N, SO, ) (51 SN

e L LSRN
.

Csi, anfen SVBTLCY: Herbeot il. Wedsel I s

ADDI:uSh . 12127 lloyt St.,Lakeview Terr. crpreproNe

l)ESC'.’.}P’l‘ICN: T Rr 7 R R A € ) S S ONG) - [ S AR L 2003 2 v | Dl s il

QCA}\S .................. WO | o- 049 750" ¥ (0 1) (5 RIORPORIET A . - oo CARGMARE. . s DI NO G i b
TR SUSPRC S (i S

IT IS ALLEGED BY COMPLAINANT:
1 Desires info re the followinz witness

RRITO 1 b PR R LN RAA R b h bt S a8 B g b

...........

LT TR TP STN

!y Heicert H, Weisel . e 3
| 4

i

{

o Xeley Howtoeba it -
BLzthccmacc

3 E.'.':..Rc:g.p.....‘{.a...?ﬁ‘-;t;‘,.';;s

e T T T DT T, eun
-
' | - " L L e L e T e L L R T I I e,
i

' e » R T PP P

R LR LT

e

Camman CIRTTer T P DT P,

l = woas —_— Ll LT TR Lhab ebes et bernniiae s ae rerere et a i

L L

— ————
t
:
:

) '

P 26 i B ORTE D e i ENLLLE I YCUNGTE, '
1Y A0t AN

Coviaty of Loz Angcies

4 ':‘..‘. : P .
FAINEMBE: 0 3G e a8 o e e S A ST L i o i s
Cees gerai e Sa sAVERW BT Dol e Do) ety A
& =0 “ .




PAEE Tieres N e I.r
n oo RS “‘ n. l\‘ .I Sy W

’E '.‘,. ey ?f 'a‘ o l:.:- o L0 ] "A‘l'n ........ :-:_ ..::—Gt‘ RS YT IRNANNIRAN e v T T ee YRt IE oh *.1-....
CHI\?.G.: i usirumvtnh e Sobidnd .Pro.. ::.-03 SUTD b arwrirbebibians
:\:T'Ll\l-\'/\-\rf. .v‘mcqt rnnlioﬂ ) “" PV STIY P BSIBEIENS 48+t r oS Ty b rerTRI Y Y
IRRRBDEESS G ekt o SESESHINOMIS S bl
: ‘K?“‘yzy P- 10)’ X 61;\15 VRSN, L N SO R s
' L‘_!mmcss B R R st i i e TEESD RO R
QU"s"“f.?é(x DU DT EC D s O LU C U " s W@ @l revreesesescsaisnssemsminsmsassosiaisssss bosesaretassssssssscs esasmens svesnssmiiac

DDRBSS .‘...]21.2? ..goyt .at-‘- ’L:t‘,‘c\. 1c,o‘,...2err‘.... TELEPHO:": . : b o L LT N S
gaSCRlPTXOA\': 1§ i SRS BRI AR s G S S ol S S IR v

KBS i ol OCCOP AT ION 50 i s o O AR S IO ROMSL

: E IT IS ALLEGED DY COMPLAINANT:
‘ g'-!:e':rims"'bﬁ‘omrc"'the"‘f*ollmzin:r'x-ﬂ:tness i
'! D 1 10 0 0 LT S o | e S S SO . I\.!\o
] 't:nz? Hoyt -8t~ o
“Tnitoviu Toronoy ™ ‘-.\;/\5‘
[ ' NgAer
......................... l ,hon.e...nu.ubc’.r.... .~-.-----'.::.'_' o fous

E..l)'.‘n. et ,‘ vc'l ('r .....‘.......}......n.............uu................ %\

['... A - AR SH Rl e SRRSO a8 04000410 b0 v smrmtts oa Bl OPaLI et e cwedenbisssee
o ; c { MR
......... (A "':.3. i .]L-.....é **[ {f'e.-- (.‘;\"\R ‘:\'\” . ’.(.'\‘. " \’t\ \
Tmu Qo A )Lc\,\‘, A Ay *5-1’ e, WG,
(‘E‘(\)\\\ \’\\ ( k‘\ KQ ,_é. J\\. c\ “_\ ‘\P \ N~ ~ ...'\‘L \\\ AV !." /\‘/" 2

-----------

-W\ :- “SHA C?\L(‘ "\..m /\t \4‘)\ A7 Q,\\- \ Al \\J\.J)

.' C"\"&’;\ ‘;X\Q&.\\\C;\. \ \'\: A t\b:;\.\ - ( L M

Cr ,-’\ﬁ\ l‘.{ o
\.'._ - S — = /
5

o EE 0% nsismsmiiec) corren (’I‘\ .-, FVELLE J. YOUNGER, 7
! (.- /4) District Attorney
“Shraders County vf Los Anseics

b Chief, Puresy of Investigation Dcmo') Daioiet Mlnn

A v e

. . 8o
- "
s
A - [ i . - - - s




Finally, things began to happen in March of 1969: almost

four years since Mr. Weisel had last worked as a milkman on the

Bugliosi's route, more than three years since the birth of

e r—

their son, and just over one year since Bugliosi first acquired

the Weisels' unlisted phone number,

L3 ’

On approximately March 14, 1969, Mrs. Rose Weisel received

3

the first of a series of phone calls from a man who, throughout
his contacts over the next few months, refused to identify himself.
The bizarre nature of the calls is more fully described in

the November 3, 1972, Declaration of Ross Weisel, as set forth in

e N S

full hereafter. In brief, she stated that tha anonymous caller

4 ,.

(later finally identified as Bugliosi) had sought to enlist her

help in securing Mr. Weisel's written authorization to Ardsn Farms

to permit Bugliosi to review Weisel's personnel records. Bugliosi

[ wanted to determine if Weisel had been the milkman on their
route at the time Bugliosi's son had been conceived.

| A series of such calls to Mrs. Weisel, coupled with strange
cars circling their block at night, frightened the Weisels to tha
point that they sought advice from Mr. Bernard Echt, an attornsy

: distantly related to Mr. Weisel. Upon his advice, they changsad
their unlisted phone number to a new unlisted number. Also, on
March 24, 1969, they wrote to Adohr Farms, Inc. (successor to Arden
Dairy) to register their complaint about what they felt was a

) breach of confidentiality on the part of Adohr.




: E “ | was employed as a retall routean, from Jan. 1765 to Juno 765, the company was owned by

\ g‘ " our attornzy, Ve hold your cospany responsitle for divulging this information without our con:c'ni:.

. / &
B | 13,
March 24, 1969

' Adchr Farms Inc.
701 Western Avenve ; .
Glandale, Califernla : . ik 5

,Gen:.!enc'n: Qe :
e r T s I vizh to Inform you, that | am a former employee of your company. At the time

~ Arden Farrs _ | O )3
- fecantly, my wife and | hove Peen rzcziving herasting phena calls from an 2anonymus.

.»‘. “ male coller stating that he used io %2 a customar on my route bock in 765, Since we hoveon
unlisted phoae, it is quite cbvious that he received our phone nuaber fiem your office and should /.

l'.'

: . 'wa centinue to receive any furthar tuch calls, we will be oblidged 15 turn this matter over to

! e ) 1 : : s . : ‘. ‘v ""‘; ’-_;‘._,
A > pve” Y 8 S Sincerely, - ' jﬁ"iﬁ:.-
| o Y MR. ond MRS, HERBERT WEISEL .\
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Several days later, they received a letter from the

"anonymous caller."

lessen their anxiety:

Understandably, i%ts contents did little to

14.
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TATIARA CRCOMIR, M.
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Dear lMr. Vleisel,

Vhen I first spoke to you, you volunteered the statcment that

I could look at your records at Arden to verify that your leaving
work thera-wa's unrelated to my wife*s pregnancy. Now that I've &
Qécepced your offer, you refuse to grant me permission and won't
eeen talk to me. This is an extreméi} simple request I've made
and your lack of cooperation magnifies everything beyond propor-
tion. As I told you, I am not accusing you of anything. And

I am not accusing my wife of anything. She'S never done any-
thing which could arouse my suspicions in any way whatsoaver.

If I had to bet every péhny I have, I'd bet everything was okay.
The possibility of anything being wrong is one-one hundredth of

one per cent. And I was just trying to eliminate that one-one‘

hundredth of one percent. If anything, you should feel sorr

for me. There's no indication that you even know my wife or

have even seen her. But at the time of her accidental pregnancy,
you quit work around the same time. It's comical in one sense,
with all the jokes about milkman. If this had happened to you,
you probably would never have even given it a thought.. But it
takes all typeé of people to make up this world, and I unfortunate:
gave it a thought, although a very, very sz2all one. In any event,
now that you refuse to let me look at your records at Arden, I
naturally am more suspicious and the thought enters my mind that
if you had nothing to hide, why would you care if I looked at
your records? Why you wouldn't want 90 give me complete pcace

of mind, and why you would wani someone toO have t.h' faintest ’

suspicions about you, I don't know.
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Your wife sounded like a very thoughtful, understanding person
the first time I spoke to her,.and I was very impressed with
her. I didn't expect her to hang up on me lacg:f{:i'll call
again in g_fgw days. I'll expect you to shownéé the courtesy
of talking to me and letting me {pok at the Arden records so
that this ridiculous (I realize it's~as ridiculous as you do{

matter can be cleard up. Thank you for your anticipated

cooperation, Ifsomeone asked me to do the simple thing I'm
now asking you to do, I wouldn't even hesitate. 1I'd be

happy to help the person out.
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The Weisels began to fear for the safety of their own “wo
children and notified their school tha* only they, the children's

parents, should be permittaed to pick them up at school.

18.
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With phone communication cut off because of the new unlisted
number, Deputy District Attorney Bugliosi once more enlisted the
aid of t@e Bureau of Investigation ard Investigator Correa.

However, this time the informaticn was sought on SUSPECT
Herbert Weisel, and Bugliosi sought information concerning the
location of Weisel's employer., The request for investiga*icn
was made on April 22, 1969, and on April 25, Bugliosi was given

the information: Tasker Engineering Co., Van Nuys; phone 781-3150.
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TO: GEORGE R. STONED, Chicf, Burcau of Investigation
: ‘s.’:,:.. ‘ 3
TROM: DAVID ¥. CORREA, Investigator f‘j
I ok A FEn
SGIGECT: HEXBERT WEISEL; FILE NO. 26-2267 s i
P
o APRIL 25, 1969 m
LRRE

Davugy District Atvosney Vincent Buziiosl requested a conﬁdéu'tial‘

Lanw Sy roepardiagy che adbove-named sudvjuct to determine nis cugronc-
uﬁﬁ&Ojcr

ira Soliowing w2y obtained: [Full nane - HERBERT HE/MAN WEISB[:“»~'-"
resicewe - ..2127 oyt Hireet, Lakeview Terraco; d..n:c of birch

9-—1&-.;., Jocial Sceurity wo. 347-12-5198; current employer =
TASKEh TAGINEEEING COMPANY, 7838 Orion Street, Van Nuys, tele~

phonc nwsiser 781-3150.
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The rest of thestory is best told in the words of both

Mr. and Mrs., Waisel.

Their two Declarations of November 3, 1972, were first made

public as part of a news conference which occurred at the close
of the run-cff slection between Bugliosi and Joe Busch. The
purpose of thea news conference was to bring to the public's
attention Bugliosi's misuse of ths powers and resourcas of the
District Attornay's Office when he was just a Deputy D.A.
The implications of yet greater misuse and abuse if he were to
become the D.A. were apparent.

It was also the aim of all concerned with the naws
conference to protect Mrs., Bugliosi and their two childran
by referring to the subject matter of Bugliosi's calls
and visits as a "private matter." Hence, that rathar stilted

language in the following two Declarations.
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I, ROSE L. WEISEL, declare as follows: ’
’ I am a resident of Los Angeles County. I am married to

Herbert H, Weisel and we have two minor children.

;::rtlnq in March, 1969,.about March l4th, I received
a number of anonymous telephone calls. The calls occurred almost
daily until about March 25th, The caller was a male. The calls
came when my husband was at work. He worked swing shift at
that time.

During the first call I was asked if Herb was home and
if he had worked for Arden's Dairy. During the second call I
was asked to verify my husband's work record. When I asked why,
I was given details of a very personal nature. I refused to give
any information and told the caller he should‘scok professional
help from a psychiatrist,

The rest of the calls followed the same patterh. the

caller wanted to know when my husband worked for Arden, and ‘

he wanted authorization to check the work records of my husband

at Arden. When I asked why he wanted this information the caller
referred to this very personal matter. I always refused to

answer these guestions, and I continued to tell the man that he
should seek professional help.

About this same time, I began to notice strange cars
parking across the street. The cars seemed to be different every
night. They would be parked for a while, leave and return and
park a while more. Again, this was when my husband wasn't home
since he worked swing shift,

The combination of these cars and the calls caused both
my husband and me to be apprehensive and fear for the safety
of our children. We changed our unlisted telephone number and
lnatxuct?d the children's elementary school not to release the
children to anyone but their mother and father. "

About two or three days after the phone number was

1.
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changed we received a letter. The letter told us that we should
not ‘have changed our phone number. We sent the letter to our
attorney Bcffa:d Echt (who is my husband's second cousin).

A;out May 12, 19695, my hngand called from work and
told me that the man who had been calling had come to his job.
He wanted authorization to look at the Arden records. He would
not give his name. He had brought up the same personal subject
to Herb. Herb told me that he refrained from belting the man.

A few days later my husband and Rod Farris had a plan
to find out who this man was. My husband told me that he told
the man to come to work and he would give him the authorization
for Ardens. The man came and Herb gave him a blank piece of
paper and Bernard Echt's business card. Rod followed the man
and got his license number. ‘

The next day at about 11:00 in the morning I was out
watering when a woman tapped me on the shoulder and said she
was the wife of the man who was harrassing us. We went into .
the house. Herb was home. She remained about 30 minutes.

She asked for the Arden Milk authorization. I became
angry and told her I was sick and tired of this treatment. She
said that maybe if her husband saw the records he would be
satisfied,

She became very pale when I said I would take the matter
tothe D.A. if this didn't stop. 6he said she didn't want this
to become public,

She did talk about the personal subject which had been
mentioned on the phone by her husband. I asked if her husband
was seeing a psychiatrist, She said he wouldn't go but that
she knew he was sick,

.My husband went to pick up my dauqhéer at school, When
he returned, the woman left. Herb said tﬁat on the way to school

he saw the man (who had come to the plant) sitting in a V.W.

2.
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parked around the corner. This woman was about 5 feet 5 inchc‘
short brownish hair, no makeup, wearing a plain housedress.

My husband called'our attorney about this visit. Mr.
Echt said h;_would roally press this case.

My husband later called tl;e attorney who told him that
these people offered us $100.00 to u‘tt.lo the matter. We were
very upset with the offer and turned it down. Our attorney told
us that Vincent Bugliosi was the name of the man.

_ puring the Tate murder trial my husband called me to
see on television the man who ha_d'hnrrnucd us . Tho‘nn on the

T.V. was Vincent Bugliosai.

That was the firat time we knew that Vincent Bu.glioai
was a Deputy District Attorney.
o A

This statement is executed- this 3rd day of November,
1972, at Encino, California. ‘

I declare under penalty of perjury that the foregoing .

is true and correct.

. /8/ ROSE L. WEISEL

P ROSE L. WEISEL .
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I, HERBERT H. WEISEL, declare as follows:

I am ﬁgﬁ;&::' old, married to Rose L. Weisel, and we have
two young children. 3

On March 14, 1969, I was informed by my wife that some-
one had called our house while I was at work asking for me, saying
he was a friend of mine and asking if I had worked for Arden
Dairy. He had refused to give his name.

On the days that followed my wife reported other phone
calls she had received from the same man. FProm what she told
me it appeared that he was trying to get written authorization
from me to get my work records at Arden to satisfy himself about
a personal matter which he discussed at length with my wife.

At about this same time my wife also told me that strange
cars were driving around our block and parking across from our
house almost nightly. My wife and I both became anxious about
th. combination of the phone calls and the cars.

Finally, on March 26th we had our unlisted phone number
changed to a new unlisted number. At about the same time, we
notified the school where our children went that no one but my
wife and I were allowed to pick up the children, and one or the
other of us began picking them up as each one got out at
different times.

Two days after our number was changed we got a letter.,

It was typed and postmarked from Los Angelea., It said "You

shouldn't have changed your phone number. That wasn't nice.”
There was more to the letter, but that is all I specifically
remember .,

I called my cousin, Bernard Echt, a lawyer, and he told
me to send him the letter and envelope it had come in, which
I dia, .

In early April I éalled the office at Arden Dairy and

told them under no circumstances to release any information from

LY ' .t . ..
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my employment records to anyone without my written authorization.

~

We heard no more until May 12, 1969, when I got a page

over the P.A. system at my work. (Tasker Instrument Company in

van Nuys). I came into the lobby and a neatly dressed man met <

me and asked me for written authorization to permit him to see
my employment records at Arden. I figured he was the same guy
who had been bugging my wife with his calls, and I asked who J
he was. He wouldn't identify himself. We went outside the |
building, and I asked how he had gotten my work addresa. lle \

said he had connections and implied it was through some credit /
- >

bureau.

He then told me about why he wanted to see my records
at Arden. It concerned a matter personal to him. I got very -
angry, told him what I thought of him, and told him he'd better

get out before I decked him. I also told him I was going to q

consult my lawyer. He left,

Next day I called Arden Dairy and was informed that
someone had tried to get information from my records but that
none had been given out. I also called my lawyer and he said
to handle all matters through him. I also discovered in talking
t; the plant guard at work that the man had been out to the
plant that day and had "grilled" the guard about me. The guard
told me about this shortly after it happened.

I had told my friend Rod Farris about the phone calls
when we got. them and after this hartassm;nt at the plant, I
talked to him at his home. We thought up a way where he could
help to find out who the man was if he contacted me again for
the authorization, which he did the next day.

I told him I would meet him the next day at the plant
at 5:20 P.M. with the written authorization he had been asking for
I called Rod and told him to be at the plant early to follow the

guy and see i{f he would lead us to a car so ve could’ trace the

% ¢ ' e 1 .
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license number,
The man arrived early, just after 5:00 P.M., and as

planned with Rod, I took him out front of the plant close to

a blank folded piece of paper with my lawyer's card inside and
told him if he wanted any other information to call Mr. Echt,

but to stop bothering me at work because he was jeopardizing my

© 0 N o & G N W

When he came back he gave me a piece of paper with "White V.W."

-
o

and the license number "RFK 386" on it and told me the guy had

driven out of the lot in a white V.W. ’/

EEE

I called Mr., Echt, gave him the license number, and
asked him to check through DMV to see who owned the car.
Next day around 11:00 A.M. I was inside the house and

bt
-

o
o

heard a female outside with my wife say that she was the wife

[
o

of the man who had been harrassing us, They came in. The

woman was about 5'5" to 5'6", brunette, wore no makeup, and was

o
® =2

in a very plain dress. The conversation quickly got to the

-
o

personal matters of her husband that my wife had described in

]
(=}

his phone calls. Shortly before I left to pick up my daughter

N
o}

at school the woman also asked for me to give her husband the

N
N

written authorization to see the records he had been wanting.

N
o

Both my wife and I got very angry with her, told her that he

D
-

had been making our lives miserable, that we had been scared

™
o

about our children, and that I didn't plan to sign anything for
a guy like that.

When I drove around the corner, I saw a light colored

0
(-3

N
o

V.W. parked, and the man I'd seen at the plant was in it. He

)
<o

waived and called my name as I drove by. I returned with my

o
o

dauqhto{‘juot as his wife was leaving our house.

I immediately called our lawyer, told him what had

“ o
LS

happened, and he said we should go all out and sue these pecple.

50 T

the lot where Rod was parked. After some conversation I gave him

job with his calls and visitas. le walked away, and Rod followed.

/

/
/
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I asked if he had gotten the DMV report on the name of the man, ’

and he said he hadn't yet.

I called the lawyer's office later in the afterncon from
the plant and was told by the secretary that he was in conference
and to call back. I did and Mr. Echt told me that the man and his
wife had just been there talking to him, that they'd offered to
pay us $100.00 to drop the whole matter, and that he suggested we
do so.

I got very angry, told him I couldn't understand why his
attitude had changed so much so guickly since my earlier call,
and said I wouldn't consider any such offer after what that man
had put us through. I hung up on him, I did get from him the
fact that the man's name was Vincent Bugliosi. <

My wife and I didn't go any further ;n the case with
Mr. Echt. We didn't get any materials back that we had given
him. And we finally decided just to count it as a very bad ‘
experience and drop any thought of suing Mr. Bugliosi. ‘

I did check and found out that Mr, Bugliosi was on the
milk route that I drove for Arden Dairy in 1965, his home being
at 3092 Buckingham Road in Glendale. }

It wasn't until sometime during the Manson trial that
I happened to see Mr. Bugliosi on T.V. I called in my wife to
show her the guy who had been harrassing us, and it was only then
.thae we discovered that he was a Deputy District Attorney.

In June this year, after the primary elections, my |
wife and I discussed the fact that Mr,., Bugliocsi had become one

of the two run-off candidates for D.A. Based on what had
»

happened to.us when he was only a Deputy and not the actual D.A.,

—

we were scared of what would happen if he th into office. I
called tfc D.A.'s office and was put in touch with one of his
assistants, We met, and I told him what Mr. Bugliosi had done
to me and my family. I didn't know then and only found out this

—— ——— - -
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Wednesday, November lst, that Mr, Bugliosi had apparently gotten '

.

my original unlisted phone number and my 1969 work address at .

Tasker by using official D./A. channels, calling me a witness &

in one criminal case and a criminal suspect in another case.

Executed this 3rd day of November, 1972, at Encino,

California, ; s =

I declare under penalty of perjury that the foregoing |

statement is f !

true and correct.

- "wsoe
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Bugliosi had been apprised of tha upcoming Weiss1l naws
conference bafore it occurrsd. Thereafore, the night befora the
news conference, ha concocted a spurious story about a supposed
$300 theft tha: had occurred in his home, his suspicions about
Weisel as the thief, and his contact with both Weisel and his
attorney regarding those suspicions.

The Bugliosi refutation -- given before thz Weisels
had presented their specifically circumscribed news confarence --

was laid out in full in the following day's Los Angeles Times:
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Former Milkman’s

DA Race Confusion

* BY BILL DOYARSKY

and ROBERT A. JONES
Thoes St Wrilers

A Jormer milkanan—appearing at
a press conference sponsored by
supporiers of Dist. Atty. Joseph P.
Busch—zaid Friday that Dep. Dist,

Atty. Vincent T. Bugliosi misused '

the power of his office 1o harass him
for "personal® reasons.

Bugliosi, running sgainst Busch, |

admitted he had a district attorney's
investigator trace the ex-milkman,
Hervert H. Weize] of Loz Angeles,
for a "personal matter® and that he
contacted the man at his job. But he
contacled the man at his job. But
he said the personal matter was that
he suspected Weizel had stolen $300
from hiz home (uring the time he
delivered milk there,

Weisel denied he stole any. money.
He said the "perzonal* matter was
somcthing else—but he refused to
ray wvhat it was at the two-hour

news conference. ;

At dax’s end. neither side offered
conclusive proof 2nd it remained an-
other coniviing epirode in the elec-
tion campaign Letween Busch and

" Pugliori for di-trict attorner—one

of the ‘arca's most bilter political

- campaigne.

37.

Gives Sworn Affidavit '

Welzel made his complaint to
newsmen invited to the press con-
ference by Maurice Hmwak a Bev-
erly Hils atiorney. Harwick is 3
member of 2 "truth squad*® of attor.
neys backing Busch, but he said the

conference was not sponsored .
g;lhesquad. o .

Weisel told his story under ques-
tloning from another attorney back- -
ing Busch, George Denny, and in a
sworn affidavit distributed to news-
men -

*On March 13, 1969, 1 was in-
formed by my wife that Someone
had called our housé while 1 was at
work asking for me saying ke was a
friend of mine and asking if 1 had
worked for Arden Dairy,* Weisel
sald in an affidavit. He no longer °
works for the dairy,

_He said the man refused to give
his name. He said he called other
times. "From what she told me,*
Weitel said, *it appeared that he
was Uying to get written suthoriza-
tion from me 10 get my work records
at Arden 1o satisfly himself about a
perzonal matter which he discussed

. at length with my wife.*

He said at about the same time, he
and his wife noticed "strange cars®
driving around the block and park-
Ing across from the house. He had
his phone number changed, he said,
and then one day received a note .
saying "vou shouldn't have changed
Your phone number, That wasn't
nice.” v

Welzel s2id he called a cousin dnd

Please Turo to Back Page, Col. 1
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Continued from First Pa.:t—:.’ Later, Weisel daimed;

" for ad
. a man came to him at

" where he was working at

C was snlng:

Bernard Echt,

attorney,
Finally; he said

the time, and demanded
written permission lo
check his work records at
Arden dairy. .

" Weisel said he refused.

* Finally, he said, he decid-

¢d to try to trace the man
~-whose identity he insist-
edhedid not know.
Weisel said he Tured him
1o his place of employment
with a promise to give him
the written persmission he
sought. The man showed
up — and a friend of

eisel's the license
number of the man's car.
Weisel said his attorney
triced it The atlorneys
sponsoring the press con-
ference raid they had
evidence it was registered
to Bugliosl.

The next day, Weisel
rald, a woman came (o his
house and Mrz. Weitel in-

‘iroduced her to him as

*the wife of the man who

.lud been harassing us.*

Mrs. Weitel, In another
sworn affidavit, said the

- woman 2sked for permis-

sion for her hushand (o see
the Arden dairy employ-
ment records. She also
said: ey o

1 *She became very pale
when T said I would take

- the matter to the DA if
this didn't siop. She zaid |
- she didn't want this to be-

come public.
Payment Offer
*She did talk about the

A K:nonal subject - which

d been mentioned on the
phone by her husband. 1
zeked her if her hushand
peychiatrist.
She said wouldn't go,
but that che knew he was
siek.”

his attorney, Echt, called .
him to say that the man |

was in the olfice and
would “pay us $100 to
drop the whole matter,*
v Weisel said he refused.
Later in the vyear, he
said, he was watching tele-
vision news accounts of
the Manson trial, saw Bu-
glicsi, the proseculor. on
televigion and said it was
_"the guy who had been ha-
-rassing us.*
. ."In June this year, after
the primary election, my
‘wife and 1 discussed the
fact that Mr. Bugliosi had
become one of the two
runoff candidates for DA®
he =aid in the affidavit.
- *Based on what had
happened to us when he
“was only a deputy and not
-the actval DA, we were
scared of what would hap-
' pen if he got into office. I
called the DA's ofiice and
was put in touch with one
of his assistamz. We met
and I told him what Mr.
Bugliosi had done to me
and my family. I didnt
know then and only found
out this Wednezday, Nov.
1, that Mr. Bugliosi had
apparently- gotten my
original unlisted phone
number and my 1963 work
address . . . by using offi-

...cial DA channels, calling

me as & witness in one cri-
minal case and a criminal
suspect in another.*

- Buglicsi told a different

story in an interview. °
*1. had forgotien about
the name of the milkman,
but . . . tlie name Xind of
rings 2 DLEN" he said. °I
did have a milkman by
that name several vears

ago. 1 think back in '66-67.

I forgetwhen.
"And my only recollec-

tion is that we had about

$300 taken from our
house, It was in my office.
And one day there was a
little note Jeft by the milk-
man to the effect that ‘I've
looked all over the house
and you have a very veau-
tiful home.' He had per-
mission 1o put milk in the
refrigerator but here was
a note saying to the cifect
that 'I've looked all over
the house'.” :

*Being the investigator 1
am, 1 gsuncd lhi:king
maybe this guy fook the
$300," Bugliosi said. "I
didn't have any ecvidence
of it at alL”

"Around that time, he.

{the milkman) was ap-
parently fired, 1 called the
milk company. 1 asked

38.

why this guy was fired.
They said something
about . ... the official rea-
‘son was that he couldn't
keep his books siraig

-Of the record. he w
dally coming in with

*shortage in cash. The im.
plication was that the man
-was stealing, 1 said ‘well
maybe if he's stealing
from “the milk company,
maybe. he's also stealing
from me'*

Bugliosl said he asked
David F. Correa, a distirict
?ll‘:gmty‘s i;\'t«.'igalor. 1o

out where the.ma
worked, g

Bugliosi said he visited
the man at his job, “told’
him .$300 was missing.*
‘The man denied taking it.
Buglicsi sald he went to
see the man's lavver. He
said the lawyer 1old him *1
don't believe he's ever tak-
en anything.*

Bugliosi said “that was
the end of it.*

\Weisel confirmed at the

ress conference that he

d Jeft Arden after “they
informed me there was a
shortage on the books.”

\Weisel =aid_he told t
dairy "this was incorrec
and he insisted that 1t
dalry could not show him
any such shortage,
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Holding in abeyance for a moment the Weisal's reaction %to
Bugliosi's false charge calling Mr. Weisel a thief, the following
glaring discrepancies are readily apparent in Bugliosi's contrived
scenario:

1. Weisel wasn't the Bugliosi's milkman "back in '66-

67." His last day of work as a milkman was Junz 16,

1965, almost four years from tha datzs of March 13,'//)

1969 when Bugliosi first callcd Mrs. Weisel.

2. The self-agorandizing phrase, "Being the investigator
I am, . . ." loses its punch with the realization that
Bugliosi appears to have been investigating a purportead
1965 theft in 1969 -~ almost NINE MONTHS BEYOND THE
THREE YEAR STATUTE OF LIMITATIONS FOR EITHER GRAND

THEFT OR BURGLARY:

3. Furthermore, the ackual Weisel note (strangely pres=srved by
Bugliosi and prasented by him as a defense exhibit at his deposition)
was as follows:

"Mr. & Mrs. B.
Can't help compliment your
home. I think its the most
beautiful in the canyon,
and and (sic) see many:

Hexrb"™
The implications are more than a little different from those

in Bugliosi's description to the Los Angeles Times reporter: "I've

looked all over the house and you have a very beautiful home."
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’/
The reaction of Mr. and Mrs. Weisel to the false and (f
slanderous story concocted by Bugliosi was understandable: \\
"Sue him, and do it now!'!" \\

Over that weekend a complaint for slander and intentional
infliction of emotional distress was prepared, and on Monday,

November 6, 1972, the pleadings were filed: Illerbert H. Weisel

and Rose L. Weisel vs, Vincent T. Bugliosi, L.A.S5.C. No: C42612.

~

As exhibits made part of the Complaint were the Weisels'
earlier Declarations of November 3rd plus two new affidavits,
which filled in the gaps and omissions of the two earlier
statements. The affidavits also constituted the foundation for

the Weisels' second news conference, held the same day the action

was filed.
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STATE OF CALIFORNIA ) ’
COUNTY OF LOS ANGELES ; ml

I, HERBERT H. WEISEL, depose and say that:

1. In my Affidavit of November 3, 1972, I specifically
referred to the subject matter of.tthMatch, 1269, harrassing
phone calls as about "a personal matter.”

2. 1In describing the time when Mr. Bugliosi personally
came to my job at Tasker Instrument Company in May, 1969, I
described part of his conversation as relating to a matter
*personal to him."

3. At the news conference at which I was questioned
on November 3, 1972, I very carefully used the same phrases
in referring to the "personal matter® which Mr. Bugliosi had

been so upset about when he was harrassing me and my wife.

4. Both my wife and I used that type of description

of the discussions we had had over the period of mid-March to
mid-May, 1969, with both Mr. Bugliosi and his wife because wQ
felt extremely sorry for Mrs. Bugliosi and their child. We
did not want to hurt two pecple who we felt were as much victims
of Mr. Bugliosi's harrassment as we were.

5. It was only on the day of that press conference
that I learned for the first time that Mr. Bugliosi has told

newsmen in response to their recent guestioning that I supposedly

stole money from his house during the first half of 1965.

6. My wife and I sincerely tried to protect Mrs.
Bugliosi and their child from hurt. The attorneys who
questioned us and checked out the truth of the facts we gave
them agreed. They agreed to run the press conference in such
a way that no reference would be made or questions allowed on
the ful} subject matter of the harrassing calls to my wife and
Mr. Bugliosi's viasits to my job.

7. But Mr, Buglicsi has no such feelings about my wife

1.
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and my two children. He has called me a THIEF. I have just
seen that allegation in print for all the rest of the world to
see in the Los Angeles Times. That allegation is untrue.

e:"x never stole anything from Mr. & Mrs. Buql!osi'i
home when I was a milkman for A:d;ns-oairy and their house was |
part of my route. I was never accused by Mr. Bugliosi of
stealing anything from his home in his phone calls to my wife
or during the face to face meetings with him when he contacted
me at work in 1969,

9, I was never accused by Arden Dairy of stealing
anything from Mr. Bugliosi's home.

10. M. Bugliosi has added this new slanderous charge
to the ordeal that he already put us through three years ago.
My wife and I feel that he is willing to charge me falsely as
a thief -- to lie and to hurt us and our children -- to win
an eclection.

11. We feel that our past concern for his family ha;
given way now to the need to show what the whole truth is and
to show what kind of man Mr. Bugliosi is. We feel that the
effect on his wife and child cannot be as bad as the effect on
Los Angeles County if this type of man should be elected
District Attorney.

12. Both my wife and I have made the following facts

~ known to a number of pecple.

(a) In the phone calls Mr. Bugliosi made to my
wife between March 14 and March 25, 1969, as she
described them to me, he stated that he wanted my
records at Arden Dairy to see if I was the milkman
on his route at the time his wife became pregnant. He
ll%d that he didn't believe he was the father of their
child. . :

(b) On May 12, 1969, when Mr. Bugliosi came to

2.
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Tasker Instrument Co., where I worked, he asked me to '

‘come outside the building to talk to him. He asked

if I had worked at Arden Dairy. When I said that I
may ha;:-and asked why he wanted to know, he asked for
my written authorization to see Arden's records. I
asked who he was, and he wouldn't identify himself.
(c) When I pressed him further he said that

he wanted the records to check whether or not I was
the milkman on his route at the time his wife became
pregnant. He said he didn't think he was the father
of his child. I asked him {f he was accusing me of
adultery with his wife. He said that's why he wanted
to check the records,

“(d) I was outraged. I told him that I was married
and had two children. I told him that I had never even

seen his wife. I told him, "You must be pretty crazy

to think I'd have an affair with your wife or anyone
else's on the route.” I also told him, "You better get
out of here before I deck you." He left. I immediately
called my attorney, Mr. Echt, about this incident.

(e) The day after Mr. Bugliosi had spoken to me
at Tasker the second time (when Mr. Parris had followed
Mr. Bugliosi to his car and gotten his license number)
Mr. Bugliosis wife appeared at our house in the morning.
She said that ghe was the wife of the man who had been
harrassing us. She asked to speak to us.

 (£) She said that she was sorry for what her
husband had been putting us through but that he didn't
believe that he was the father of his own child, even
though the child was “"the spitting image” of her
husband. We asked why she continued to live with a 5

man who was accusing her of adultery. We said that

3.
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her husband should be getting psychiatric help. S5he

1

2 . told us that she'd tried many times, but that he 3
3 wouldn't do it. "

4 ‘—]9) During the time I was there she asked us

5 juft please to give her huaba.nd the written authorization
6 for my Arden personnel records that he had been reguesting
7 and "maybe that will satisfy him." I told her that

8 after the hell her husband had put us through, I wasn't

9 about to do anything for him, I was extremely angry

10 and upset with her and with him at this point.

11 (h) I remember that at about this point my wife

12 'wu also upset and told her that, "If you're living with
13 a man like that, you deserve him."

14 - (i) I left to pick up my daughter at school and

15 saw Mr. Bugliosi patked' in his V.W. around the corner.

16 out of siqhe of our house. He waived and called,"Hi,

17 Herb."” When I came back his wife was just leaving

18 our house.

19 (3) I reaffirm all of the other facts as set

20 forth in my affidavit of November 3, 1972. d :
21 Executed this 4th day of November, 1972, at Beverly Hills,

22| California.

23H. >
A 24 /8/ HERBERT H. WEISEL :
= HERBERT H. REISEL
25 ? -
26 SR B h

27|| SUBSCRIBED AND SWORN TO BEFORE ME

's 28|| THIS 4th DAY OF NOVEMBER, 1972.

30l /3/ CHARLES H. GOLDSTEIN 7 tsEAL)
"NOTARY - PUBLIC IN AND FOR SAID

3N COUNTY AND STATE

32 3 ,. s :. y ~ e ‘l'.

F' -
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STATE OF CALIFORNIA ) ’
COiJNTY OF LOS ANGELES ; o

I, ROSE L. WEISEL, depose and say that:

1. I have read my husband, Herb's, declaration of this
same date. His statement about why we are now making these
further declarations is absolutely' true.

2. As a mother of two young children, I desperately
sympathize with Mrs, Bugliosi and their son. But Mr, Bugliosi's
totally false accusation of theft against my own husband dis-
places those charitable feelings I have had toward his family.

3. I am now convinced that the whole truth of this matter
should be disclosed to show just how false Mr. Bugliosi's charge
is and just what kind of man it is who will make that charge
just to try to win an election. :

4. On the second day that Mr. Bugliosi called me on

‘the telephona at our home he said again {as he had 1nzhis u.

call) that he wanted to verify my husband's work record at Arden
Dairy. I asked how he had gotten our unlisted phone number.
He said he had ways and implied that he had gotten it through a
friend who worked in a credit bureau.

5. wWhen I again asked him why he wanted the records, he
said that he had a child, but the child wasn't his. I asked
if he was implying that my husband had fathered his child. I
asked if he had taken a blood test. He said that they didn't
prove anything. I told him that he was sick and that he should
see a psychiatrist.

6. I received additional calls from Mr. Bugliosi through
March 25, 1969.

7. 1 spent as long as 10 minutes on some of them talking
to him. On a couple of occasions, I remember specllicall}
he said, "You're a very nice lady. I like to talk to you." ’

8. During these other calls, he again discussed with me

1.
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the fact that he wanted to get the records about my husband
because he thought my husband was the milkman on their route
four years earlier when their child was conceived. I told him
that this w;:-vexy sick, that it was ridiculous, and that he
should get some professional help instoad of harrassing us
this way.
9. The day after my husband and Rod Farris had gotten
Mr. Bugliosi's license number at the plant, we were visited at
home by a woman who introduced herself as the wife of the man
who had been harrassing us. She wanted to talk so we invited
her in. \
10. She apologized for all of the humiliation her husband‘
had caused us. She said that even though their boy was the
spitting image of her husband, he didn't think it was his. I
asked if they had taken blood tests to check. She said they >
had, but that her husband still doubted that the child was his<
11. I told her that he should be seeing a psychiatriat;
She said that she had been after him for a long time to do it,
but he wouldn't go. She said, "I know he's sick. He's got a
mental problem." She said, "The next thing he'll do is check
on the Fuller Brush man and every other salesman who came to
the house."” She said that she had never seen my husband before.

she said that she had never been with another man, that she worked

| during the day, and that she had neither the time or the inclina-

tion for having an affair with anyone because she loved her

| husband.

12. I then asked her why she had come to our home. She
said that if we could only give the written authorization that
her husband wanted, maybe he would be satisfied. I told her
that I was sick and tired of all this, that we had been harrassed

| to the point where we had to keep our children close to home,
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to pick them up at school ourselves because we were afraid for

their safety.

13. She said that he wasn't dangerous. I said that any'
man who d::;cd his own child and_accu-ed her of the things he
had, would, asifa: as I was concernedy be capable of harming the
children of the man he seemed to be accusing of fathering his
child., I told her that I was fed up even with her ncw coming |
to my home, and that I was to the point where I was going to
the D.A. to put a stop to {t. v !

14, Her face turned white, and she started to cry and
pleaded with us not to do that because she didn't want it
n;de public and didn't want her friends to know about the /
problem with her husband. I told her that her husband had f
better not show his face around our house.

15. There was other conversation along this same vein

during the time that my husband was gone to get our daughte;_
at schecol. The woman left just about the time when my husban’

and daughter returned. As that time he told me he had seen
the man who had been "bugging him at the plant,” that the man
had been sitting arocund the corner in the white Volkswagon when
he had driven to the school. . :

16, I reaffirm all of the other facts as set forth in
my affidavit of November 3, 1972,

;.:1{ Executed on November 4, 1972, at Beverly Hills, California,

/8/ ROSE L. WEISEL

ROSE L. WEISEL

/.

Subscribed and sworn to before me =~ = //°

this 4th day of November, 1972, . !
/s/ CHARLES H. GOLDSTEIN - ~ [SEAL)

"NOTARY PUBLIC IN.AND FOR SAID ' 9
~ COUNTY AND STATE - : 3
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At that November 6th news confersnca, the Weisals' attorney,
George Denny, vowed to the prass that the acticn was not a2 political
gimmick, to be dismissad immediataly after the alection, but that /
the suit would ba pursued either to judgment or settlament. et

To that end, between January 10 and January 31, 1973, somes

nine depositions were taken by Denny. Among those who tes<ifia=d:

1. DAVID CORREA testified that he was an investigator
for the District Attcrney's Buresau of Invastigation.
He identifisd the Raquests for Investigation of
March 5, 1968, and April 22, 1969, as those he had

worked up following phons requests from then Deputy

D.A. Bugliosi,

Glendale Police Department, produced records of
complaints by the Buglicsis about mysterious psrsons

around the houses during the tims of the Tate-

‘ 2. BARBARA J. TUCKER, the Custodian of Records of “he

LaBianca case. However, she testified that a
thorough search of the files disclosed no report of

any $300 theft from the Bugliosi home at any timz,

3. Vincent T. Bugliosi clung steadfastly to the story he
had given the Times. His explanation for making no
report to the Glendale Police of the alleged $300 theft
was that he was tops in investigating crimes, so it
would hava been an idle act to notify and seek the

help of the police.
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MRS. GAIL BUGCLIOSI denied that she had sver seen or

spoken to either Mr. or Mrs. Weisel, denied that she

had been to their home, denied tha:t she had ever been

\_“

to Bernard Echt's law offices, and danied that she
had ever met Echt or attorney Bernard Winsberg at Jf//)

those offices.

éERNARD ECHT testified that he2 had been contactad

by Herb Weisel in March, 1969, concerning strange phone
calls to Mrs. Weisel from a man. The man felt that
Mr. Weisel might have fatherad the man's child whila

a milkman on their route, and he wanted authorization

to see Weisel's personnesl records at Ardsn Farms, .
——

Echt confirmed having gotten "the man's" licensz number
from Mr., Weisel after the setup meeting in May

outside Tasker Electrconics Co. He identified the DMV /
Report of May 16, 1969, as that which he receivzad from ,/
his investigator after Mr. Weisel's friend had staked

out the parking lot from which Bugliosi had driven after

the Tasker meeting.

Furthermore, Echt identified Vincent and Gail Buglicsi l
as the couple who came to his office the day after the
Tasker meeting. He testifiad that, in the presence of
fellow attorney Bernard Winsberg, Vince Bugliosi stated

that he had been making the calls to Mrs. Weisel; that ’

he would cease harrassing the Weisels; that his wife, Cail,

had passed a lie detector test, but he was still unsure
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and would like Mr. Weisel to take one; however, in
all events Vince would annoy them no more and would
offer to pay them $100 as "earnest money" to show

his good faith.

6. BERNARD G. WINSBERG testified that he was a former
Deputy District Attorney who had helped Vinca
Bugliosi put on his first prelimirary hearing.
He testified further that he introduced Vince and
his wife to Echt because Vince had refused to identify
himself to the receptionist when he came in seeking
to see Echt, and he confirmed in detail the meeting
with the four of them in which Vince acknowledged the
harrassment of the Weisels, promised to stop, and mé&da

the $100 "sarnest money" offer. \
\

\
N

The last deposition scheduled by the plaintiffs took placs\\
on January 3lst. Then, supposedly, Bugliosi was going to destroy \
the credibility of the Weisels by his blistering examination of ‘
them on their depositions.

Although Bugliosi had scheduled the taking of Mr. and Mrs.

Weisel's depositions for February 1, 1973, his attorney canczllad ‘

them and, instead, initiated negotiations for settlement.
Bugliosi's initial offer of $500 was rejected. Ultimately,

he raised his offer to $12,500. : :

The choice for the Weisels was difficult. One objective

of having publicized their ordeal with Bugliosi had been

|
\

\
\

|
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accomplished: Bugliosi had not become District Attorney of
Los Angeles County. On the other hand, part of the settlement
packages that‘auqliosi was proposing along with the money would
cerr up the testimony of those deposed witnesses whose sworn
etataﬁants proved not only Bugliosi's lies in manufacturing
the $300 theft story but also establiﬁhed his perjury in the
course of his own deposition.

Ultimately, because of the substantial sum offerrad and

the potential costs -- emotional as well as financial -- of

continued litigation, the Weisels agreed to accep: the offzrﬂé/
settlement. Then came the provisos. [

. Bugliosi insisted that there be handed over to him all \\
of the stenographic notss of tha yet untranscribed nina
depositions that had been taken by Denny. The Affidavit of
Barbara Crooker, C.S.R., sets forth the procadure by which

Bugliosi gained possession of her steno-tapes.
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AFFIDAVIT OF BARBARA CROOKER ‘!I'

STATE OF CALIFORNIA )
COUNTY OF LOS ANGELES gt

I, BARBARA CROOKER, being first duly sworn, do hereby
depose and say that:

1. I am now and at all times pertinent hereto was a
Certified Shorthand Reporter, licensed as such by the State

of California; and during the period referred to herein I

VW @ N O M s D M

worked for Sarnoff Court Reporters, Inc.
2. On the dates indicated below, I took the depositions
of the following named individuals pursuant to notices

filed in connection with the case of Herbert H. Weisel and Rose

13 L. Weisel vs. Vincent T. Bugliosi, et al., L.A.S.C. No: C42612:
14 January 10, 1973: vincent T. Bugliosi
15 January 11, 1973: Gail Margaret Bugliosi
16 Januvary 12, 1973: Bernard G. Winsberg, Barbara J. ‘A.x
17 and David F. Correa
e January 17, 1973: Bernard Echt, and Richard Carlson
19 January 23, 1973: pavid J. Epstein
January 31, 1973: Charles Winner

3. Other than one short partial transcript of several

pages which I prepared at’ the request of Geo. V. Denny III, Esq.,
I did not transcribe any of the depositions because Mr. Denny

had told me that none was to be transcribed until I was otherwise
notified pursuant to an agreement between Mr. Denny and Stephen
W. Solomon, Esq., attorney for Mr. Bugliosi.

4. On February 13, 1973, a statement from Sarnoff Court
Reporters, Inc. was rendered to Mr. Denny in the sum of $450.00
for the depositions I had taken. The daily and half-daily rate
was charged because none of the depositions had been transcribed.
A copy of the statement is attached hereto as Exhibit "A" and ’

incorporated herein by reference.
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5. On March 22, 1973, I appeared in Mr. Denny's office
in Beverly Hills and brought with me all of the steno-tapes
of the depositions I had taken, as set forth in Paragraph 2 above.
Another Certified Shorthand Reporter was present at that time.
I was sworn and my own deposition was taken by Mr. Solomon and
Mr. Bugliosi. I was questioned as to whether or not I had copied
or transcribed any of the steno-tapes other than the partial
transcript mentioned in Paragraph 2 above. At the conclusion
of my testimony, having identified all of the steno-tapes I
had taken in connection with the case, I turned over possession
of those steno-tapes to Mr. Bugliosi, and thc'partial transcript
previously mentioned was also turned over to Mr. Bugliosi.

6. I have neither seen those steno-tapes nor had any

further connection with the case since March 22, 1973.

0,

KER "

Subscribed and sworn to before me -.

this L4, day of , 1974.

COUNTY AND STATE

OFFICIAL SEAL

PHYLLIS DESCHAMPS
NOTARY PUBLIC - CALWOANIA
PRINCIFAL CFRICE W™
LOB ANGELES COUNTY

Ny Commbsion fapires Jamsary 9, 1973
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[212) #1n.3400

Sarnoff Court Reporters, Inc LD, SVEITISHAY
CERTIFIED SHORTHAND REPORTIAS Rptr: Crooker

4504 WELIHIAE SOULIVAID, SUITE Si9
LOS ANGILLS, CALITORNIA o REFER TO DEFPO MO,

Feb. 13, 1973

George V. Denny, III

315 S. Beverly Dr.
Beverly Hills, Calif, 90212

OF THIS INVOICE

TO INSURE PROPER CREDIT,
PLIASE RETURN ONE cOPY

IN THe Case or,

DErosITiON IS OF:

ORIGINAL AND One Corv:

HERBERT H, WEISEL, etc.
vs
VINCENT T. BUGLIOSI, et al No. C 42612

Vicent T. Bugliosi, 1/10/73 (All Day) . . $100,00
Gail Bugliosi, 1/11/73 (Half Day ) . . 50.00
B.J. Tucker, D. Correa & B, Winsberg 1/12. 100.00

B. Echt & D. Carlsen, 1/17/73 (All Day). . 100.0
David Epstein, 1/23/73 (Half Day ). . 50.0
C. N. Winner, 1/31/73 ( Balf Day ). . 50.00

Total $ .

Full credit applied if transcribed within 30 days

EXHIBIT "A"
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™

In addition, Bugliosi insisted that his payment would b )
in cash; that there be no referesnce in any document to any /////
money having actually been paid; and that, in addition %o a

more Oor less regular Release Agreement, there should bes a '
separate Liquidatad Damages Agreement to provide specifiesd \
money damages if sither side shoulé rsveal the actuzl terms

of the Agrsement.

The two documents went throuch several draft stages,
Bugliosi initially sought $50,000 as the figure for liguidated
damages but finally agrsed to $15,000. éy/

On March 21 and 22, 1973, the final versions of both .
documents were signed by Mr. and Mrs. Bugliosi, Mr. and Mrs.
Weisel, and the attorneys for both sides. All signaturss wars

notarized.
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l RELEASE AGREENMENT ('
Y This agreement made this :l[’* day of March, 1973, Ly
l and betweon Horbext H. Weisel, Rose L. Weisel, uid Guoge V.
Danny III, herein called Parties of tho First Part, and
, vincent T, 3ugliosi and Gail M. Sugliosi, harvein callad
. yay © Parties of tha Sccond Part, is a ralease, wheraby tha vindaz-
l" ‘ : signed, pursuant to Soction 1541 of thae Civil Code of Caillornia,
. : x .;QAgg;;quish,tho$:~;;1h:pgand claims as herein enurzeratod.
it X .;3’3g§‘4jyuoéhﬁth¢rq59;9;ﬁto§ valuabla censidaxation, recuizt of
' Fal s LR K "ﬁ)iﬁch‘jla‘-h‘dx‘bby',_h'q)';,n‘o’y&dqed, tho undarsignod agrca as ol uus:
S ;3?:4-'97“;~2_$Q*'&f11,1 Ezch Party of the Pirst 2ave, on bonall ofihfr:0id,
: , 0 'nis hoirs, cxacutors, administrators, und assigas, Ramghy ully
: : ,-.z,}.,,,.,;},;,“:'; ' . releases and dlicharges. the Partios ol tha Second 2arC ind) sielir
) “ . ' heirs; cxecutors, administrators, .nd assigns frem all rijuts,
i - Y Ao+ eclains and causes of action of any xind or natuza whatsouor
TRARY .'“nﬁi&?giﬁbtx'“ " which each Party of the Pirst Part ané his abova woakiondi sue-
l e 55 0 R O  cassors now have or may, after the signing of this agwas: 2%,
- U L nave against the Partias of the Sacond Part and their abova
i 3 B o e rontioned succescors arising out of the entira alleged ‘nuidant
G . A (as set forth in Los Angoles Suparior Court No. € 42612) oz
P Lo arising out of any allegodly defauatory statoments made Ly
. Vinceat T. Bugliosi at any tiwe prior to siyniag of this fyrce=
ment.,
—

\ , 2. PEach Party of the Sceond Duark, on banalf of ki rolf
) . his hairs, cxueuutors, comfnigteatorss, oad fuasicns, hevaeby =li0
fully releaseos and diuchacgos the 2avcies of o Jivgt 2uit ond
their heirs, cxecutors, aca’nistys vy, aad “aafyig Omea 301
rights, claims ~nd causes oFf aciisa wiich sach Jariy of la
Sacond Part »nad his or her above :imtiencd uuaSs vigoks aow ive
or inay, after the signing of this icgreaneont, h.ve against lia
Partios of tha Ficvst Part, and thair ahove rmenticiad succassors,
3 arising out of any sratuconts aade ahcuat anither Yincen: W. 7.,
¥ 7# Bugliosi or Gail ¥. Sugyliosi or (ieir Faaily by sny »* == ;gng
ﬂ‘w """Fti.esr-ﬁar.\ﬂy-;:y -a.y off tha Partica ol rhe Ficst Part, vder Lo
the signing of this agreament, or arising out of any 1litiy . tlion
initiatad by or on Behalf of Herbove ii. Woilsel or 3esa L. Wiisal
or Gaoxse V. Desay [II, prior to ia ulgiing of whis agle ik,

3. In addition, chae Partias 62 o Cnsd 2azt hat oy
tgrea to hold haralocs and indounily ol 2ackios of the fL0,.C
Parxt, and cach of them, with ressect &0 ouy czion instiint.d
by or on behalf of their childiwn, Viseent ¥, duglliosi, Jr.,
ard Wondy S. Bugliosi, orisiung out of any of tha matters havein
mentioned. .

v 4. It is understiood and agreoé that this sottlonan: is
thae coapronise of a doubtiul and dis uted claim, and that 2
consicdoration made is aot 4o be constrcuad as an acmissicn
liability on the part of any party norato, and that sald = cles
deny liability therafor and intend merely to avoid litiga: . and

~ buy their peace.

4

=3
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5. It is further understood and agreed that all rights
under Section 1542 of the Civil Coée of Procedurs and any
similar law of any state or territory of the United States are
hereby expressly waivad. Said Section reads as follows:

"1542. A general rolcase £ocs not extend
to claims which the creditor deoes not krow
or suspact to c'ist in his favor at the
time of executisg the release, which £2
Xnown by Him must have materially arffected
his settloment with the debtor.”

6. All parties to this agreement have recad this reloase
and had the terms usdd herein axplained to them by lecal counsel.

READ CAREFULLY BEFORE SIGNING.

Lo Ssiloer bl o o

HERBERT H., WEISEL

é fél/e«x/

.nIbt.L

,{;:Gaoaca V. Dr\\Y, 1

4 (f -’f
'E“ oNT T. 13UGM051

EBFJL on (EVJ\“<{\~J
ot o, O Doy,
GAIL M. BbGLIOSf7(3
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STATE OF CALIFORNIA )
COUNTY OF LOS ANGELES ) ss. '

On this 21"::y of March, 1973, before me, the
undersigned;-a Notary public in and for said State,
personally appeared HERBERT H. WEISEL, known to ma to
be the person whose name is subscribed to the within
instrument and acknowledged that he executed.tha. sane_

3 CFFICIAL SEAL

GEORGE V. DENNY ill

i MOTAZY PUCLIC . CALIFCANIA
: PANCPAL CINICE
L0 ANTILIS COuneY

aisen Boines Ly 20, 1573

On this ‘?da,y of Mazch, 1973, before me, the
undersigned, a Notary Public in and for said State,
gersonalf.y appeaxed ROSE L, WEISEL, known to me to

e the person whose name is subscribed to the within )
instrument and acknowledged that she execyted the sane, :

OFFICIAL SEAL
GEORGE V. DERRY W

FPRINCIPAL OFFCE 1IN
LOS ANGILLS COunTY

wa Expires Liay 27, 1313

Ve

Oon this é).':.
undersigned, a tary Public in and for said State,
personally &ppeared GEORGE V. DENNY III, xnown to me to ‘
be the person whose name is subscribed to the within
instrument ardacknowledged that he,exgcuted the same,

day of HXarch, 1972, beZore me, the

<

-

.- CAROL F. 3=z' s
P T9 NClBeOUh , <. )
- :
8= , w, LO8 ANCELLE €O Ty

W CE ey am €y ey Tus >
> e

lh « 28 S, nm,:.. = foin o Xy -

on this > "‘Gay of March, 1973, before me, the
undersigned, a Notary Public in and for said State,
personally appeared VINCERT T. BUGLIOSI, known to me to
be the person whose name is subscribed to the within
instrument and acknowledged that he executed the sanme,
.I_-;";o‘h-‘ CAROL F. SRENTAN F
{’:.'?. " Rt TLd% O Y. L ALLE DA f

J
K.‘ - LOS #2000 53 COouUNTY
FATu faosen s Ealietagr i%, 104
b L R

b & L
472 - a0h 51, Machstian Bewd, Cua,

On this .=/ day of March, 1973, before me, the
undersigned, a Notary Public in and for said State,
+ personally appeared GAIL M, BUGLIOSI, known to me to
be the person whose name is subscribed to the within
instrument and acknowledged that she executed the same,

/ AN . P ‘- T oS
L 32 )ia, sanm [l

WA—RY PUBLIC IN AND FOR SAID COUNTY AN I "\-_:0.. . NOTANY FPLOLIC - CALIF

}

TINEIPAL GPNICE BN
3 LOS ANG.LES COUNT

. -~



APPROVED AS TO FORM AND CONTENT:

MCGURRIN & DENNY

BY

Aftorneys for VINCENT T. BUGLIOSI
and GAIL M. BUGLIOSI

4.

61'



"
k

SN | m ™ E.:_S;

' taken by Vi

b2,

LIQUIDATED DAMAGES AGREEMENT '

1. The undersigned parties to this Liguicdated Damaces
Agreement namely, Vincent T. Bugliosi, Gail M. Bugliosi, He=-
bert H. Weisel, Rose L. Weisel, George V. Denny III and
Stephen W. Solomon, hereby agree that in return for each
other's promises, none of them, by themselves or through their
agents or some other party, will hereafter repeat, write or
utter, or cause to be repeated, written or uttered, to any
member of the press or news madia or any third party, anay oI
the charges or allegations made which resulted in the case of
Herbert H., Weisel and Rose L. Weisel Vvs. Vincent T. Bugliosi

lL.A.§.C. No. C 44612), and which are contained within saic

L.A-s.c. "o. c ‘2612.

2. All of the aforementioned and undersigned parties
further agree that in return for each other's promises, ncne
of them, by themselves or through their agents or some other
party, will hereafter offer evicence of or disclose, in any
fashion whatsoever, to any member of the press Or news media
or any third party, the fact, if it be a fact, that either .
party paid the opposing party any sum of money at all, or the
terms of the settlement, if any, that either undersigrned pazty
or parties made or paid to any other undersigned party ©f
parties arising out of the case of Herbert H. Weisel anc Rcse L.
Weisel vs. Vincent T. Bugliosi, (L.A.5.C. No. C 2612) .

3. All of the aforementioned and undersigned parties
agree that it will be permissible for them to say, if askec,
that mutual releases were given, the case was dismissed, anc ’

‘the case was settled to the mutual satisfaction of all partie

It will also be permissible to say, if asked, “We have agread
not to discuss the matter any further with anyone."

4. All of the aforementioned and undersigned parties
further agree that in return for each other's promises, none2
of them, by themselves or through their agents or some other
party, will ever give or show (or cause to be Ggiven oOF shewn)
this Liquidated Damages Agreement, or reveal or cause L0 &2
revealed the contents of this Ligquidated Damages Agreemaent, O
any member of the press Or news media or any third party. A
statement by any of the parties to this agreement to the effect
"there's an agreement not to talk" or “we've signed an agreenent
not to talk" is hereby prohibited.

S. 'All of the aforementioned and undersigned parties
further agree that in the event of a breach of any of the s-omises
contained in paragraphs 1, 2, 3, or 4 of this agreement, it would
be impracticable or extremely difficult to £ix the actual datages
to the injured party; and, therefore, Vincent T. Bugliosi, Gail
M. Bugliosi and Stephen W. Solomon agree that in the event that
any or all of them breach this agreement, the breaching party

‘or parties w > o Herbert H. Weisel, Rose L. Weisel anc
George V. Jliquidated damages and not as a senalty,
the sum ¢f $15,000.00, which represents a reascnable corpensation
for the such breach. Herbert H. Weisel, Rose L.

Weisel and Grormge—¥— Denny III, likewise agree that in the event
that apy or all of them breach this agreement, the breaching party
:

or parties o Vincent T. Bugliosi, Gail M. Buqliosi'
Stephen W,/ So quidated damages, and not as a penal
the sum £ $15,000.00, wiich represents a reasonable compensation

for the Iass incurred by/such breach. However, {f suit 15 under-

josi or Gail M. Bugliosi or either of
| : ' DA

. 3 -1-
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DATED: A arvch 21 )¢73

63.

their children, Vincent T. Bugliosi, Jr. and Wendy S. Bugliosi
(or any Guaréian ad Litenm suing on behalf of either child)
against any person not a party to this agreement for any cause
of action relating to, arising out of, or having to do with
any of the subject matter of the case of Weisel v. Bugliosi,
L.A.5.C. No. C 42612, any party hereto who is subpoernaed to
appear in such action either for €eposition or for trial shall
be permitted to testify fully as to all questions PUt to him or
her and shall not be liable to Vincent T. Bugliosi, Gail M.
Bugliosi, or Stephen W. Solomon, for the liguidated darages

as provided for harein.

DATED: Aty h 21 /522 . .

paren: 00y =24 a2 c.&,&w‘\ %L«:L

\ ]
0 o BN
GAIL M. BU "c"t.xosx"q‘_%,

DATED: 74veh 27 223

Mo Lt T, 5&’ e el
. )
HERBERT H. EISEL

uofn,uix//

ROSE L. W&

DATED: Afive hr 22 /%73

DATED: Mecrh 22 /1923

STEPHEN W. SPLONON

STATE OoF _CALIPORNIA )
- — PN Ak B
COUNTY OF LOS ANGELES )

On this Z.;?"d day of March, 1973, before me, the under-
signed, a Notary Public in and for said State, personally ap-
peared VINCENT T. BUGLIOSI, kXnown to me to be the person whose
name is subscribed to the within instrument and acxnowledged
that he executed the same. Fo T Onk S

CAROL F, BRE! AN
NOT20Y SUBLE Cay 7" Sy
LOS ANSELES COu'.TY

e Dazunsdze 12190
.

WITNESS

-

-

-
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STATE OF CALIFORNIA )
) ss.
COUNTY OF LOS ANGELES)

On this -« day ‘of March, 1973, before me, the unier-
signed, a Notary Public in and for said State, personally a:z-
peared GAIL M. 3UGLIOSI, known to ma to be the person whosa
name is subscribaed to the within instrument and acknowleicad
that she executed the same.

B B IVl s it s TN
07 CLL $aL !
CONRIE L. DAILEY
NOTAXY PLOLIC - CALr
FRINCIPAL OFFICK IN
LCS ANGELES COCUNTY

MAR 2 R LY COUESIIX ERNAES AUIHT M, 157
ARY PUBLIC IN AN; FOR SAID COUNTY AND SAAT

On this W‘rday of March, 1973, before me, the undez-
signed, a Notary Public in and for said State, personally az-
peared HERBERT H. WEISEL, known to me to be the person whose
name is subscribed to the within instrument and acknowlodced

that he executed the same.

CFFICIAL SEAL

CEQRGE V. DERIY NI
NOTARY PUBLIC - CALUCANIA
PRINSIPAL OFFICE 1N
LO3 ANGELES COUNT?

hand and official seal.

On this 2/ day of March, 1973, before me, the uncac-
signed, a Notary Public in and for said State, personally az-
peared ROSE L. WEISEL, known to me to be the person whose
name is subscribed to the within instrument and acknowledged
that she executed the same. = OREICIAL S

GEGRGE V. DERNY W

WITNESS hand and official seal.
FROLIPAL OFNICE Y
" A0S ANGELLE COunTY

/}6%% My Commission Exgires May 27, 1973

ARY #AUBLIC IN MD@R SAID COUNTY AND STATE

On this 1.7""' day of March, 1973, before me, the under-

signed, a Notary Public in and for said State, perscnally ag-
peared GEORGE V. DENNY III, known to me to be the person whcse
name is subscribed to the within instrument and acknowlcéged
that he executed the same. et RIS

OFFICIAL STAL

B s

NOTARY PUBLIC IN AND FOR SAID COuUX

CAROL F. BREN'aN

NOTARY SULLL CALF IV

. d p
On this Jo- day of March, 1973, before me, the uncder-

signed,- a Notary Public in and for said State, personally ap-
peared STEPHEN W. SOLOMON, known to me to be the person whose
name is subscribed to the within instrument and acknowledged

that he executed the same. ot T
e { nx OFFICIAL 8 o
WITNESS my,hand and official-seal. ‘ﬁ?;u‘.: CAROL F. BFIIIAN
: [ .»"? NOTERY BURLIC €L F13Y3
&g?--.’ LOS ARCEILS COULTY
23’ MyCommapsaligans s, L2108
D T—— —

WITNESS hand and official-3eal. o )
/ 9,/ 77 oSO8 ANGELSS COULTY
: el T i L SR e S AL 0

?
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The cash payoff was made in two installments: $12,000

on March 22, 1973, and $500 on April 9, 1973.

The monies wers deposited on the dates received into
George Denny's trust account, as reflected by the deposit

slips and monthly statements.

Checks from that trust account disbursed tha proceeds

to Mr. and Mrs. Weisel and to Denny for attorney's fees and

costs.

65,
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A dismissal of the action was entersd, and so

ended the lawsuit.

But Vincent T. Bugliosi just couldn': stay out

of trouble.

69.
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Just two weaks after he made the last $500 cash paymant ’
on "+the milkman case," Bugliosi formed a liaison with Virginia //
Cardwell, a medical receptionist living with her five ysar old (
son in a small apartmen% in Santa Monica. The details of f
the relationship are relevant only to the point of refuting /}
statements made later by Bugliosi to the Santa Monica Polica
when he was undesr investigaticn for having beatan up Mrs. Caréwall.

For a period betwaen April 24 and June 25, 1973, Bugliosi
saw Mrs. Cardwell approximatzly 11 times, more fraquently at
her apartment but occasionally at his law office.

On June 13th, Mrs. Cardwell called Bugliosi at his offica
(phone: 272-8531) and asked to see him to discuss something
of importanca. Following his arrival at har apartment, she told .
him that she thought she was pregnant. Bugliosi, greatly upszat,
insisted that she get an abor4ion. Mrs. Cardwell initially
refused on moral grounds, but, after being alternately subjectad
to pleas and threats By Bugliosi, she finally told him she
would get one.

Bugliosi told her to find out the cost so that he could
give her the money. Mrs. Cardwall wasn't yet certain that she
was pregnant, nor did she intend to get an abortion even if she
were pregnant. Nevertheless, to pacify Bugliosi -- who called
her continually to make sure she would go through with it == she
told him she had checked out doctors and hospitals and that it

would cost $450.

On June 20th, Bugliosi handed over to Mrs. Cardwell $448 in ’

cash -- the two dollar discrepancy resulting from his having taken
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that amount out for his lunch that day.

Mrs, Cardwell did not want to deposit the money in her
checking account since she was at the time drawing disability
compensation and didn't want a largs deposit appearing on her
recoxds. Also, she really wasn't sure what to do with Bugliosi's
money, knowing she had no intention of getting an abortion.
Therefore, she purchased two money orders for $200 and $250 -~
chipping in the missing two dollars hers=1lf. Although “ha dats
and amounts were filled in by the bank, the purchaser and payees
were left blank.

When she got home, she typed in her own nama as payee and
Bugliosi's as purchaser on both money orders. However, on one
stub, she typéd the name of an obstetrician sha'd pickad at
random from the yellow pages, and on the other stub sha typed
"UCLA Med. Ctr." These stubs she intended to show to Bugliosi
to convince him that the abortion he'd been insisting on had

occurred.
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Bugliosi told Mrs. Cardwell that on Friday, June 22nd,
he would be in Santa Barbara, arguing a motion on the Phil Reagan
case. She told him that the abortion would ba schedulad for that
day.

Oon Monday, Juna 25th, Bugliosi phoned Mrs. Cardwell twice.
In the first call, he inquired whether the abortion had taken
place. In the sacond call, in mid-aftarnoon, he screamed at
her that he had just checked both the doctor and the hospital
and that neither had ever heard of her.

Approximately 30 minutas following that call, Bugliosi
came through the back door of Mrs. Cardwell's apartment and
into her bedroom where she was changing clothes. What
occurred thereafter appears in the officizl Santa Monica Police

Crime Report.
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"l ASSAULT AND BATTERY 73 11072 6-25-73 1600
2220 Ocean Park IA S.M.

1 Pg 2
on 6-25-73 at 1900 hours, Officer Nahm was detatled to 2220 Ocean Park

Blvd. {A rogarding an assault and battery. Upon arrival, contacted
tho victim, Virginia Cardwell who related tho following.

—

;T Sha astated that at approximtely 1600 on this date, she was in tha

“* bedroom of her apartiwmont when hor Loyfriend, Vincent T. Bugliosi,
(tho former Assistant bistrict Attorney of Los Angales County)

i} entered her apartment through tha rear door. Ho came into her bodroom
and began to beat her. She stated that he tiirew her onto the bed,
jumped on top of her and began pulling her hair and choking her.

g lle thon struck her in tae face several tirmea with his ffota, thon thiow

¢J hexr to tho floor and pulling her off of the floor by her hair. o

then grabbed nex threat and choked hor approxinmately throe more timas,

Offlcer Rahm asked Cardwell what led up to this incident. She

then gave the following atatemcnt., She stated that sha flrat mot Vincont

Bugliosd on 4-24- through a friend Julla Antonelli in hor apartnont

at 2216 Ocean Paxk #3. ilo then accowpanied her to ther apartmont

«nd they talked for a fow wmonsnia, when he began to kiecas her, e

th2n physically pullad hér inko her own bedioom and continucd o iuas har

stating that he wanted to make love to her. Sha refused, rad thay

both went back to the apartmant at 2216 B Ocecn Park. Sile then

left a few noments later and Crvduell roturned to her apartnznt approximntn

£“0 hours later to disccvesr hinm walting in hiex bedroom. Sha atated he
adn made advances and was veauy fggrénssive ond that she subnitted

cad they had sexual celationz.

E?Slnce that incident, Carxdiell statos she his scen Bugllosias approxinctaly
411 tines and has had sexual relatfons with hin on numerous czeaslons,

tﬁappxoximatoly 1 1/2 wveoka ago, nhe told him that shae holfo--d sha wos

jpregnant. Upon hearing thin, Bugliosi Lecnre vary angyy ond thioatonad
teiddll here if sha had tho Luby. e then gave hor $448.00 fn cuzh

, thfer an abortion. Cardvwell told hlam that oho did not belicv: i

f}abortlons and he again become very ongry and “hrcaten>d o %11l her,

“She was in fear for hor snfety, zo ehe told Sugliosi cn Fridsy, Cone 22,

r,thac sho did have an abortion, .Sha stated thet she guvo hi=s ‘lic nano

L, Of a doctor which she picked ouvt of tie phone book,

2
S

ﬂyhen na came to har apartmont this aftexrncon ond bagan beating her, sho
Btated that he accused her of Loing a llar and told her thot ha
wchecked with tho doctox's oifico and with the hospital and hnd lenrned
that she had not Leen treated thero, Cardwell could not zancnbzsy tha
- hane of the doctor that she give to Bugliosi,
L .
tihile beating her, he stated =uech things a3 ®°I'11 break ave:y bona in
wyour body- this will ruin my cigeor.” Ilo 2lso demanded theat che nlld
Aim the truth as to whethar sho had had an cboxrtion, stating that cha

uld not leave tho apartment alive if sho llod to him. Shka C¢zzexibed
in as bginq extremoly angry aond upsat, ’

" Aftor rewalning in the apartmoent for a fow minutea, ho then lcits
JCardvell was inalstent that a police xoport bo filed, statinc that

. . . )
{ s : . y 2 4S Lol
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ASSAULT AND- BATTERY 73 11072 6-25-73 1600
Pg 3
sho wished to press chargea for the assault and bLattery and .

Lacause cho fears he will attewpt to harm hor avain., Sha also

gave a description of his vehicle a 1973 Bulck silver/black with
possiblo California license 327 lIEY.

Thae only visiblo injury to Cardwell was a byruise over the left corner
of the loft oye and sho was advised to go to tha Santa tonica Polica
Station whoca an I. D. Tach could take a color photo of tho injuiy.

L.

Rahm G. 1594
en/stono
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As might be expacted, the press picked up on the story,

which quickly appearad in newspapers and on radio a2nd T.V.
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Bugliosi's response, however, was something less than
orthodox.

On the morning of Tuesday, Junz 26th, Bugliosi and his
secretary, Barbara Silver, gained entry to Mrs. Cardwell's
apartment. While Mrs. Silver stayed with Mrs. Cardwell's son
in the living room, Bugliosi took Mrs. Cardwell into the bedroom
and for over four hours begged, pleaded, cajolad and threatzanzd
her to change her story and to notify both the polica and ths
press that her first story had been untrue.

Succumbing to his rather effective persuasive techniquszs,
Mrs. Cardwell finally agreed “o go along with a story he provided
for her. Supposedly, their rslationship had been solely that of
attorney-client. Indead, Mrs. Cardwell was supposad to havz had
contact with him only two times: once on the date of June 14,
1973, when she supposedly paid him a $100 cash retainsr for
work he was to do on delinquent child suppor%; the seacond timz
on Juna 25th, when she supposedly sought return cf the retainer
and was rebuffed by Bugliosi. The bruises then showing both
around her aye and on one arm were to be explained away as
having been causad by her young son carelessly. swinging his
baseball bat.

To further enhance the story for the police, Bugliosi
felt that there should be an office receipt to support the
alleged June l4th $100 retainer payment. Distance and time,
however, prevented Mrs. Silver from returning to Bugliosi's law

office to prepare a regular receipt. Undaunted, Bugliosi had her

type one up on plain bond paper on Mrs. Cardwell's old portablas



80.

typewriter!

The obesdient secra2tary, now hersalf part of a conspiracy
to obstruct justice, dutifully typed and signed the falsa

document.




8l1.

’ June 1, 1973

Lo

Received from Virginia Cardwell one hundred dollars ($100.00)

for consultation fee regarding child support for son Christ pher.

BarbZra Silver - personal secretary

to VINCENT T. BUGLIOSI
STANIEY, STEINBERG & BUGLIOSI
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Because the lierald Examiner had given the initial

story such prominance, Bugliosi insisted that before Mrs.
Cardwell left for her 2:00 P.M. interview with the datactives,
she call the reportar at the newspaper and give him the new
"scenario." She did so. Then, with that additional rehearsal
behind her, went o see the police.

The Santa Monica Police Supplemental Report of Juna 26,
1973, shows just how carefully and well Bugliosi coached Mrs.
Cardwell.

It also discloses how precisely Bugliosi himself stuck
to the story when he contacted the officers immediately aftar

Mrs. Cardwell's daparture from the station.
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&n. 6~26-73 at approxinately 1400 hrs, Virginia Cardwell camae to tho
Dotactiva Burcau, Sho was intexvieved by Det, C. Wilzon and Lt,
« Landis, Shae was questioned in rcgard to the alleged assault and
E;ttt;i?i:Iog!qnsc. Cardvwell stated that sho mcsde a false report,
ne statea she has sccen Vincent 7. Sugliocsi only on two occtziona,
10 £ixst boing on June 14, 1973 hon she went to his offico to
e2k legal assistance in procuri.g child susport from hor divorced
weband who 1s now living in Orcgon. Ghe hrd previously sought
assistance from the District Attornoy’s onffce ond after their
aflure to aeaist her cha cought Buglioni's cssistsnce, Saving heazd
£ Nin becduso of his condidncy ceo’nst Disissict Attoxney Auv:che
Caruvall gave Bugliozi o $100 zet~incr and sincoe that tine .o has
greccived help from the District Attorney's offf{ce and back zaynents -
E‘.‘o:: hex huchand, On 6-25-73 sha ucturxned to Bu-licsi's of fca arcd
cegusastad a xefund of hexr $100,00. She was te)di by Bugliosi that
fFne $100,00 vas a coasultatica Zco vhich $3 not refundable. -2he .
g‘;: . hie office and stated she later became upset and contscted “ha
olice Rept,, giving this oifcnse report, nerdng Dugliosd's as the
SuLpect,
r
;,ing the interview Caxdwell wos nduided of her Constitutional suights
valch tere xead to herx Ly Det. Wilica from a ¢ird issued by SUPD.
‘tox she stated the woport was falsa hex righis uexe read to her,
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The news media onca again covered the story: not only
concerning the ratraction but concerning the rather extrzordinary
unwillingness of the Santa Monica City Attorney to chargs Mrs.
Cardwell with the crime of having filed a false rzaport.

Bugliosi had told Mrs. Cardwell that, in complying wi‘h
his requaest to tell the policz his newly concoctsd attorney-cliznt
story, she might well be charged with the misdama2anor of having
given a false report initially. Bugliosi assursd her, however,
that he would get and pay for an attcrnay who could plead her
guilty and gat her off with a $25 or $50 fine, which he would
also pay.

That part of Bugliosi's plan backfired. After consulting

with her brother, Mrs. Cardwell sscured tha services of George ‘
Denny. Immediately, Denny called Bugliosi to advise him 4o czase
telephoning Mrs. Cardwell. Shortly after that call, the City

Attorney -- who had earlier announced that he was preparing

charges against Mrs. Cardwell -- determined that such charges

were no longer in the public interest.
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Subsequently, it was decided that Mrs. Cardwell's
interests would bast be served by securing naw private
counsel totally unrslated to any prior actions against Bugliosi.
Mrs. Cardwell ultimately went to tha Beverly Hills Bar Lawyers'
Referral Service and through them acquired the services of
John H. Wolf.

On October 19, 1973, Mr. Wolf wrote a letter to Bugliosi,
advising him that Mrs. Cardwell intended to pursus her civil
remedies against him for assault and battery. Thea bellicose
responsa of Bulgiosi's attorney, Michzel A. He2aman, dié not

serve his client particularly well.
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BEVERLY HILLS, CALIFORNIA 00210
. (203) 2737108

November lst,‘1973.

-

John H. Wolf, Esq.
HcKay & Wolf

Attorneys At Law

9595 Wilshire Boulevard
Suite 700

Beverly Hills, CA 990212

Re: Vincent Bug;iosi

Dear Mr. Wolf:

Your letter of October 19, 1973 to our client
Vincent Bugliosi, has been referred to this office for reply.

Please be advised that there can and will be only one
response to the cryptic implications of your letter. Under no
circumstances will our client, or anyon2 on his behalf, dignify
your representation of Miss Cardwell with a meceting. Given the
well known and documented reputation of your client, I am
personally shocked that you, as a meaber of the Bar, would
undertake to become involved with Miss Cacvdwell, I can only
conclude that you and your firm are to:nlly unaware of your
client's demonstrably sordid and unprincipled habits. I an
sure that once you thoroughly investigate this matter, and
your client's past and present reputation and life style, you
will conclude, as we have, that Miss Cardrell's complaints are
nothing more than a clumsy attempt at blaclimail.

The dealings between our client and Miss Cavdwell are
well documented past history. Upon a careful review of all
the facts, the only honest conclusion that can b2 drawn is
that your client has substantial legal liadbility to Mr. Buzliosi,
which includes, anong other things, Odtaining Money by False
Pretenses, Assault and Slander. Her subscquant conduct only

reinforces this conclusion.
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John H. Wolf, Esq. November 1lst, 1973

-

Unless- this matter is dropped by Miss Cardwell immediately,
we will have no other recourse but to commence legal action
against Miss Cardwell, which will involve her in extremely costly
and time consuming litigation. I find-it difficult to believe
that either your client or you are prepared for this eventuality.

:SIncerely,

MARKS & HEAUAN

By%'/y'/{&‘c-——

Michaz2l A, Heanan

MAH/an.
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The third paragraph of ileaman's Novamher lst letter includes
the allegation that "Miss Cardwell. . . has substantial legal
liability to Mr. Bugliosi, which includes, among other things,
Obtaining Money by False Pretenses. . . ."

Yet if one is to believe Bugliosi's story -- the story
he told the police when he was under criminal investigation for
assault and battery -- Mrs. Cardwell obtained no money from
Bugliosi, whether by false pretenses or any other way. According
to Bugliosi, it was he who got money from her, the allsged $100
retainer,

Thare is only one way that Mrs. Cardwell could have had
any "legal liability to Mr. Bugliosi for Obtaining Money by
False Pretenses," i.e.: by having "obtained" the $448 for
the abortion Bugliosi had demandad when, in fact, she nevsr
intended to go through with it.

Instead of scaring off Mr, Wolf, Heaman's letter simply
fortified the casa and prompted a rapid settlement by Bugliosi.

Another element promoting settlement on Bugliosi's part
was additional documentary evidence refuting his statement to
the Santa Monica detectives that he had seen Mrs. Cardwell only
on June l4th and 25th and that he did not know her on a social basis.

Unfortunately for Bugliosi, he had not advised her until
later in their relationship that one of his two office phone
numbers in Beverly Hills was toll-free from her Santa Monica phone.
Her telephone bills therefore reflectad five calls to him in May,
starting more than a full month before she is supposed to have

had any contact with him.
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The bill for June (showing her changsd phone numbar) shows
the calls she made at the time she first discussed with him hsr
concern about her possible pregnancy. It also shows tha call %o

the Herald Examiner (748-1212) which she made at Bugliosi's

insistence on Juns 26th just before she went Lo sees the Santa

Monica detectives.




921.

GEﬂERALTELEPHBﬂE COMPANY OF CALIFORNIA GIE)
, 6 cow— SROLBYAD
ARDHELL - - 392-4351 |JUN 04, 1973
:;...czz.:.' e | sl A s e
o x‘;, ! a »
PE | AMOUNT: © VIOUS SILL s
f i 5/18|P mn?xt gsegi i 4:38cr
' MONTHLY SERVICE RATE ul - b/20 5.75
us& U\l ALLS 1 Ly UNITS
u/28 i i % k% * i
§/: 31 '3 5 4
F‘f c r‘ »
. g ‘ 5 -- * §_
) _ vg-: o "
' —]=B235 -"u:.. / i" '
o ;{@ 3 _g;.:b i ey i ],3 \ ¢ \.!
N s 7 - L oY - L i
N -7 v 2 ;_439» SRR N
‘ / Z75-L53 1 y X
/28| 3re-7e3L. @ y |
/ L T g |
o B 1 =
2758 73-e533.  E Y : i
s |
TOTAL (.56 UNITS 47 @ $ .0u4S3 3.92
TOLL CALLS TYPE iIN
“5/28| ANH .Y 772-859k SE 3 .qg
V6asksalba| 571k siiion e13 33:-139s3 SE 32 , 7.0
| FRGH- 358 R M
2 #%% TCTAL TOLL CHARGES $7.49
FEDERAL EXCISE T&X L.54




-M.n

i

hf.’

92.

I

| YR XK
GENERAL TELEPHONE COMPANY OF CALIFORMA GIE |

_“&ga_lggqgll3223_ﬁlJl_HA1;_EARJNA_nEha§§§71“_TZR020}3;;___4

CARDNELLt,VlRGINIA 399-£553 | JUL 0S5y leva'

TEL. co TouL T FOR IDENTIFIGATION OF TYPE OF CALL AND , T8
; IOENT I (CATION OATE: QTHER INFORMATION, s!rorunsnu ”‘WNV o

| AMOUNT OF pnsvxnus SILL 3 :
' AYMENT RECEI n.g?cn-_

OJUSTMENT :
A ng

HENT

HONTNLY SERVICE RATE . 2/3 - 7/31 s.?s

SG UN&;_E%%%S MIN UR!I":

4qu

| |

(

Il TOTAL MSG UMITS y01 3 $ .0450 Y4.55
TOLL CALLS IYPE HIN | )
s/S ALB 523 =23-7409 §X kS
i E/e3aes dideady 5
VG30L 55857 E/su SNMON 523 g%e-xgga S8 3k 4 31%3
FROM- 92 435} 1 :
vG63329522L| 5/29| SNMON 213 353-1553 SO 40 10.2€
a FROM- 333 4§35
VGY30092583| b/ 4 sungu 213 352-1953 SE 21 | y.78
FROM- 392 435 ,
I g
L
£ .



93.

The final settlement came just one month and 11 days after
the date of Heaman's letter. Whether the speed involved was
promptad by Bugliosi's decision shortly thereafter %o announce
his candidacy for Attorney General is, of course, only spasculation.

The settlement totalled $5,450: Mrs. Cardwell was permittad
to keep the money ordars of $250 and $200, but the name of Vincant
T. Bugliosi as purchaser had to be -- and was -- blacked out.

The remaining $5,000 was paid in cash, which was depositad
in the trust account of Mrs. Cardwell's attorney. From that account,
disbursaments were made to McKay and Wolf for attorney's fees,
to Georga V. qfnny III for costs advanced at the time possible
criminal charges were pending against her, and to Mrs. Cardwell

herself for the balance.
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CLOSING STATEMENT

Gross Settlement
Less:

McKAY § WOLF attorneys fees
1/3 x $5,450.00

Costs advanced, GEORGE V. DENNY III
(per letter of October 3, 1973 to
be disbursed by McKAY § WOLF Trust

Check)
Net Proceeds to VIRGINIA CARDWELL

To be disbursed as follows:

One Bank of America Money Order
: #0218 45920

$5,450.00

1,816.00

713.00

$2,921.00

200.00

One Bank of America Money Order
0218 45921

250.00

924.

One McKAY § WOLF Trust Check

2,471.00

You are authorized to disburse to

above amounts and ] hereby acknowledge

Receipt of an Executed Copy of the

Release Agreement.

VIRGINIA CARDWELL




95.

| DOSEY OrDIR MRIEREEET ve. 0218 45920

.B;;ﬁmtk of America

NATIONAL JRVAILE ASSOCIATION
SANTA MOMICA, CALFORNIA 3 Dar 6-20-713 = >

o;o.:mo' sesnsses VIRGINIA ETLEEN CARDWELL punansrsnsnspsorspsnoian o 200 |
Raok of Bmetica 20 0dolsO Dty ——mn—
Good For NOT MORE THAN Five Hundred Dolare st

r _ .
e ——r e |

¥0L5920% 12122210301 02188+85000% :

-

—~. s g S— — L —
-

AL AT ANY BOM BT /

>
;..', = S > ' Vb
B mRETmET Ne. 0218 45921

?ﬁank af America
> NATIONAL J2SATCE ASSOCIATION 8 ; 0_73 ‘
u6‘2 %ﬂ
- 7 *-u

TO THE PR, n ILES CAMWWM
Juak oF Bemetia 25 0dolsQ Uets -~
Bood For NOT MORE THAMN Five Hundred Dofars

. e —— e > & b T r—— - —— —— - — o —

|
|
J
1
'

E wOL59 24 1222« 3030w 02188+85000%
h : B e =N £

p— — e — -

W TN
- e ——— o —

‘l McKAY & WOLF FEMITIANCE ADVICE w
: ATTORMEYS AT LAW

TRUST ACCOUNT
9595 WILSHIRE OLVD. SUITE 700
: BEVEALY HILLS, CA 90212 o
5 TELEPHONE 278.4880 : L. ;“]
= J
P ¥
£ v ) £ o MY s0 —boLLARS

Dﬁv
: YO THE OWOEN OF VR AMOUNTY

V-8 Vieeiwih  CARD WELL L2l¢zr oo

il

e .-

MANUFACTURENS BANK Deverly M Office
E 9731 Wilshire Bive.  Beverly Wilh, Californis 90212
.

S — -

B

. P — -

ww.-'-‘w
- mi222=2840v 03~010

0.
3

..' ‘ |
L s 3 ’



96.

%‘-— -
L)
B %
. . - . .'.ﬁ“ DL . - L and L - -
, @ ITTANC ovicE A a0
=l B 5 < | . N\ .
, .l
7/ 0223

DOLLARS

100

MANUFACTUREAS BANK  Deverly Hills Olfice

9731 Wilshire Divd,  Bevaely Hills, California 90212

v

i ""

. et S e wew ek e Ala -

1222w 28 100

L

byl at
-l

d

-

PR




—— ———n

-

-
L

- .——
. o

- J 4%

The duplicate deposit slip of Mrs. Cardwell dated December
12, 1973, traces her share of the settlement into her chacking

account at the Bank of America, Santa Monica Branch.
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Having by this time gained a certain amount of expertise
in settling such cases, Buglicsi and his thesn partners and
Mr. Heaman combined the essential clauses of the two Weiszl
Agreements into a single document, then added a few new clauses
permitting an even broader disclaimer of wrong-doing on thas
part of either party.

Those required to sign the documant included the parties,
their attorneys, plus the attorneys' partnars. Also included,
however, was Barbara Silver, who -- if Bugliosi's story to
the police ware to be believed -- had done nothing wrong nor
knew of any wrongdoing by her employer. On the other hand,
Barbara Silver's silence was critical if she had indeed typed
up and signed the spurious $100 receipt of June l4th.

And silence is what Bugliosi sought. This tfime around
he did secure the $50,000 liquidated provision he had triesd

to get in the Weisel case.
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RELEASE AGREEMENT

AGREEMENT made this 11th day of December, 1973,
by and beotween VIRGINIA CARDWELL, hereinafter referred
to as “Cardwell," THOMAS ﬁ/.Q:‘CKAY, JOEN H. WOLF, and
ALFRﬁD J. DOUGLAS, hereinafter collectively referred to
as "McKay & Wolf," VINCENT T. BUGLIOSI, hercinafter referred
to as "Bugliosi," EDWIN STANLEY, ROBERT K. STEINBERG, and
BARBARA SILVER, hereinafter collectively referred to as
wStanley, Steinberg & Bugliosi,” and DONALD B, MARKS and
MICHAEL A, HEAMAN, hereinafter collectively referred to

as "Marks & Heaman."

WITNESSETH

WHEREAS, the parties hereto are desirous of having
Cardwell and Bugliosi agree to mutually release and discharge
each other from any and all legal claims and causes of
action which they individually believe they may legally have
against each other; and

WHEREAS, Cardwell and Bugliosi are desirous of effecting
such a mutual release and discharge; and

WHEREAS, in order to effectuate such a mutual release
and discharge between and by said parties, it is additionally
necessary and desirable that all the parties hereto covenant,
promise and agree between themselves to forever refrain from
discussing, representing, writing, uttering or inm nay nanner
or method whatsoever making known to anyone or to the public,
either personally or throuth others, the existence of this
agreement, or of any of the details, provisions or covenaats

contained herein, or of any of the allegations, facts, or
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background information involving and pertaining to tho legal

'.dlspute or disputes between said Cardwell and Bugliosi,.

NOW, THEREFORE, for good and valuable consideration,
receipt of which is hereby acknowledged, the parties hereto

hereby agree as follows:

1. Cardwell, on bebalf.of herself, her heirs, executors
administrators, and assigos, hereby fully and completely
releases and discharges Bugliosi and his heirs, executors,
administrators and assigns from all rights, claims and
causes of action of any kind or nature whatsoever, whether
civil or criminal, which Cardwell now has or may have,
involving, arising out of or pertaining to the facts,
dealings and circumstances existing between said parties at
any time prior to the execution of this agreement.

2. Bugliosi, on behalf of himself, his heirs, executors,
administrators, and assigns, hereby fully and completely
releases and discharges Cardwell and her heirs, executors;
administrators and assigns from all rights, claims and
causes of action of any kind or nature whatscever, whether
ecivil or'crininal, which Bugliosi now has or may have,
involving, arising out of or pertaining to the facts,
dealings and circumstances existing between said parties
at any time prior to the execution of this agreement.

3, It is understood and agreed that the mutual
releases and discharges between Cardwell and Bugliosi
contained herein constitute a compromise and settlement
of all legal disputes between theam, and that neither this
agreement nor the consideration given by the parties is
to be construed as an adaission of liability on the part

of any party hereto, and that said parties deny any

*1iability to each other and intend merely to avoid

litigation and tonuy their peace by tﬁis agreement,
-2-
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consideration for the mutual releases and discharges of '
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| Loz
4, Tho parties hereto hereby agree that in

Cardwell and Bugliosi, and for other good and valuable
consideration, receipt of which is hereby acknowledged, L
and for ecach other's promises and covenants contained

herein, they,.and each of them will hereafter refrain,

either individually or through their agents or otherwise, A

from, in any manner or method whatsoever, discussing,

repeating, writing, uttering or making known to anyone

—

or to any entity, whether individual, corporate or

otherwise, the existence of this agreement, or of the conteats

or substance or any of its details, terms, provisions,

covenants or conditions, or of any of the claims, charges,

allegations or background information, or any of the facts

and details relating thereto, 1nvolv1ng,_ggiping_gqfuot or _

pertaining to the dealings, circumstances and legal dispute ’
i, Ly T gAL ¢ - :

or disputes between Carggg;l and Bugliosi existing at any

time prior to the execution of this 3;{9eagg£J and

constituting in their entirety the basis and reason for

this a;rgemont; with the exception that, either Cardwell

or Bugliosi may, if asked in public deny the authenticity

and/or validity of any of the claims, charges or al}g&atiéng_

made or claimed by either of said parties against the other,

— -

5. The parties hereto hercby further agree that in the

. event of a breach of any of the covenants and promises set

.forth and contained in paragraph 4 above, it would be impractic-

able and extremely difficult to fix the actual damages to the

injured party or parties; and, therefore, Cardwell and McKay

& FWolf hereby agree that in the event that any or all of them

breach this aggeement, the breaching party or parties shall

pay to Bugliosi; Stanley, Steinberg & Bugliosi; and Marks k ;’

Heaman, as liquidated damages and not as a penalty, the sun

of $50,000.00, which represents a reasonable compensation

for the loss incurred by such breach; and, therefore, Bugliosi;
-




S L 103.

Stanloy, Steinberg & Bugliosi; and Marks & Heaman likewise
agree that in the event that any or all of them breach this
‘ agreemcnt, the breaching party or parties will pay to Cardwell
and ﬁcxay & Wolf, as liquidated damages and oot as a penalty,
the sum of $50,000.00, which represents a reasonable compensation
for the loss incurred by such breach,
6. The parties hereto hereby further agreo that all
rights under Section 1542 of the Civil Code and any similar
“law of any state or territory of the United States are hereby
expressly waived. Said Section reads as follows:
"1542. A general release does not extend
to claims which the creditor does not koow
or suspect to exist in his favor at the
tizme of executing the release, which if
known by bhim must have materially affected
- his settlement with the debtor."
7. All parties to this agreement have read this release
and had the terms contained herein explained to them by
legal counsel.

’ . IN WITNESS WHEREOF, the parties hereto have set their

hands on the day, date and year first above written, at

)&mmxﬂ/

Los Angeles, California,

Thomas J. VeNyy

win Stafdley
jEC?:tﬂfjiézssgi;g

Zit

roara Silver
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P STATE OF CALIFORNIA ;
p | ) J &8,
J COUNTY OF LOS ANGELES )

On December 11, 1973, before me, the undersigned,
a Notary Public in and for said State, personally appeared
Vincent T. Bugliosi, Edwin Stanley, Robert K. Steinberg,

and Barbara Silver, known to me to be the persons whose

that they executed sane,

B pames are subscribed to the within instrument and acknowledged
E WITNESS my hand and official seal.

8

()

PETE L LA A T R L L R b

GATICIAL ST
LILLIAN SCHAFER
NOTARY PUBLIC «= CALMOANS
PRIMCIPAL OFCE ™

4
)
e
ennny

0. &) -

: = "/ LO% ANGTALS COUNTY :.
1 $ Wy Commitvon Expices June 10, 1973 3
4 .......Q......................
ol
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L]
STATE OF CALIFORNIA )

) ss., -
COUNTY OF LOS ANGELES )

On December 11, 1973, before me, the undersigned,
a Notary Public in and for said Stute, personally appeared
Michael A. Heaman and Donald B. Marks, known to me to be
the persons whose names are subscribed to the within instrument a:
acknowledged that they executed same.

WITNESS my hand and official seal.

CLEL Sean
CoTTA DIANOND [
Ny e NS CALTOENMA 1

L.5 /NITLES COUNTY
Cylocowzas Lagics Aze, 12, 1925 (

=
L
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STATE OF CALIFORNIA )

) ss.
COUNTY OF Los ANGELES )

On December 11, 1973, before me, the ﬁndersigned,
a Notary Public in and for said State, personilly appeared
Virginia Cardwell, Thomas J. McKay, and Alfred J. Douglas,

known to me to be the persons whose names are subscribed
I .

to the within instrument and acknowledged that they

executed same.

“WITNESS my hand and official seal.

J HoTARY PriseIE CaLIFONNIA
PRINCIFAL OF FICE IN
LOS ANGELLS COUNTY

»,e-nua Ees Septeader §, 1975
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STATE OF CALIFORNIA )
) ss

. COUNTY OF LOS ANGELES )

On December 11, 1973, before me, the underiigned,

* a Notary Public in and for said Stétc, personally appeared

John H. Wolf, known to me to be the person whose name is
subscribed to the within instrument and acknowledged
that he executed same.

WITNESS my hand and official seal.

,A\_-‘___.\,,. OFFICIAL SEAL
o~ THOMAS J. McKAY
k! ‘Qf'éﬁ" NOTARY PUDLIC CALIFORNIK
e PRINCIPAL OFFICE M
- =" LOS ANGELES en;:m ota ry lcC
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In early 1974, Bugliosi announced that he was seeking f’

the Democratic nomination for Attorrney General of California.

'His opponent in the June primary was the relatively unknown

William Norris. The winner would face Republican Evelle Young:er,
the incumbent, against whom charges ware already flying about his
possibla involvemsnt in the Geotek scandezl.

With the Democratic race apparently very close, George
penny launched a one-man crusade to inform the California voters
of the true charactesr -- Or lack of character -- of the man
still receiving popular adula*icn as "the Manson prosecutor."

The Liguidated Damages Agrasment in the Weiszl case
appearsd %o bes tha one great impediment O getting tha truth

to the public, since Denny was cne of those signing that Agra=ment. I

But Bugliosi's own cupidity there worksd zgainst him. Without
such a provision, Denny would have bsen honor-bound -- O the
same degres as reporter William Farr =- to keap his silence.
Yet Bugliosi himself had put a pricetag on that silence, oOr
the breach thereof. The price: $15,000.

After much soul-searching on the issues involved, Denny
appeared with his wife for a press conference on May 7, 1974, o
break the news of the settlement in "the milkman case" and tc tell
as much as he then knew about the cardwell case and its settlement.

In the lengthy prepared statement read by Cenny, he challenged

Bugliosi to sue him immediately for libel and slander if anything

in the statement or during the news conference were not true.
The request for speed in filing any such suit was stated to rest ih
on the desire to take Bugliosi's deposition pbefore the election soO

that it could be filed in Court as a public record.
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LOS ANGELES PRESS CLUB; May 7, 1974; 11:00 A.M.

News Release: George V. Denny III, attorney in two Bugliosi

cases, charges Attorney General candidate with
committing perjury, fabricating false evidence
for and lying to police investigators, and

making hush money covar-ﬁp payments.

Vincent T. Bugliosi, who is now seeking to become Attorney
General of California, has lied to you ladies and gentlemen of the
press, has liéd to the people of this State, has lied to officers
of the Santa Monica Police Department in the course of their
investigation of a charge involving Bugliosi himself; and has
conspired to fabricate false evidence to further thwart that

investigation.

In addition, Mr. Bugliosi has committed wilful and
deliberate perjury in a deposition which I personally took of
him in connection with the civil action which arose out of
slandexrous statements he made about a plain citizen of this State
at the close of Bugliosi's campaign for District Attorney of

Los Angeles County in 1972.

I am here today to document these charges for the news
media and for the voters. My wife has joined me here because
in laying ALL of the facts before you, I subject us -- my whole
family -- to a potential liability of $15,000. The liability

is real enough if Mr. Bugliosi wishes to avail himself of the
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hush money contract he insisted be signed before making a cash

pay-off to keep the press and public from learning the truth,.

When I came before some of you reporters on the last day
of the D.A.'s race here to announce my filing of a slander action

on behalf of Herb and Rose Weisel agaiﬂkt Bugliosi, I told you

that it was not a campaign trick or publicity gimmick. I told
you that the suit would not be dropped after the election but
' would go forward until Mr. Weisel was vindicated. Well, it wasn't

f dropped and it did go forward, and Mr. Weisel has been vindicated.

[ Mr. Bugliosi had harrassed Mr. and Mrs. Weisel unmercifully

over a three month period in 1969, using his position as deputy

district attorney to get their unlisted phone number and to
locate Herb Weisel's place of employment. Bugliosi had
apparently become obsessed with the idea that Mr. Weisel might
have fathered Buglipsi's son during the few months when Mr.

Weisel was employed as a milkman at Arden Dairy.

When Bugliosi discovered that the Weisels would hold a
press conference four days before the D.A.'s election, he didn't
wait to hear what they were going to say about that period of
harrassment. He jumped the gun the night before the Weisel
press conference and gave two reporters a phony story. The
public was supposed to believe that Mr. Weisel was the suspect
in a purported $300 theft from Bugliosi's home. A theft which

was never reported to the police and which -- if it occurred 'g'
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while Mr. Weisel was a milkman between October, 1964 and
January, 1965 -- was well past the three year statute of
limitations when Bugliosi started harrassing the Weisels

four to four and a half years later in March, 1969.

Well, the Weisels had guts enou9§ to stand up and be
counted back in 1972. They filed their action against
Bugliosi, and even though unfortunatley it was literally
election eve, some of you reporters observed that what they
said in their suit was important enough to tell the voters

about.

Today, May 7th, isn't election eve. And today I want
to tell you all the conclusion of "the milkman" case. The
complete story is given in the Bugliosi Fact Sheet which has
been given to all of you along with supporting materials. But
briefly, in the course of his deposition Mr. Bugliosi perjured
himself not just once but many times. Wilful, deliberate
perjury on material matters concerning admissions of his
harrassment of the Weisels; admissions made in the presence of

two attorneys and Bugliosi's own distraught wife.

But Mr. Bugliosi has sought to cover himself and to cover
his tracks. He settled the Weisel case. But he did so in a way

that should earn him the title of a "one man mini-Watergate."

He insisted that he get all of the court reporter's steno-tapes
of the nine untranscribed depositions I had taken. He required

all parties and attorneys to sign the Liquidated Damage Agreement
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requiring a $15,000 payment from anyone who disclosed its ’

terms or even its existence. And when he paid to keep

everyone quiet, his payments were all cash -- $100 bills.

£ I know because I am the attorney who received $12,500.00
in cash for the Weisels from Vincent T. Bugliosi so that he
could try to sweep under the rug the ﬁisuse of his office as
;} a deputy D.A., his slander of an innocent citizen, his lies
to you of the press corps, his own ignoble perjury, and his

L final cash capitulation.

| And now I lay down a challenge to Mr. Bugliosi through

¢ whatever medium he hears or readsvthese words:

IF ANYTHING I HAVE STATED OR WILL STATE IN 7’
THIS NEWS CONFERENCE ABOUT YOU IS NOT TRUE,
f THEN SUE ME FORTHWITH -- IMMEDIATELY -- FOR
LIBEL AND SLANDER. YOU HAVE A READY-MADE FORM
IN THE PLEADINGS FILED AGAINST YOU IN THE WEISEL
CASE. BUT DO IT NOW, VINCE, WELL BEFORE THE
v ELECTION, SO THAT I CAN PLACE YOU UNDER OATH
IN A CIVIL DEPOSITION, A DEPOSITION THAT WILL
BE TYPED PAND FILED IN COURT, NOT SECRETED

OR DESTROYED BY YOU.

But this is not the end of the Bugliosi story. Just two
short weeks after putting the final $500 cash in my hand to

close out "the milkman case," Mr. Bugliosi launched into an i}

A
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affair with Mrs. Virginia Cardwell, a young divorced medical
assistant who lived with her young son in a small apartment

in Santa Monica. I am not here today to leer over Mr. Bugliosi's
adulterous affair. It is important, however, because of his
response in mid-June to her announcement that she thought

she was pregnant.

Again, the particulars are laid out in the Fact Sheet,
provided you. The situation exploded when Bugliosi discovered
that Mrs. Cardwell had not gotten an abortion which he had
paid for and had insisted she get. On Monday afternoon, June
25, 1973, Bugliosi burst into Mrs. Cardwell's apartment, enraged
at his discovery, and beat her up and choked her. Whether by
accident or design he only left marks on her in two places,
her left eye and right.arm. (These 8 X 10 photos show them

several days later.)

Once again, being a criminal defense attorney, I well
understand such "lovers' quarrels,” and such exercises may not
necessarily disqualify one from holding high office. It is
what followed that makes Vincent T. Bugliosi unfit for Attorney

General or any other office in this State.

The story of his assault on Mrs. Cardwell hit the press
and the airwaves; so next morning, using his secretary to gain
entry, Mr. Bugliosi accosted Mrs. Cardwell in her apartment.
Using his not inconsiderable persuasive talents, he worked on

her for almost four solid hours to recant her report of his

5.
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assault and present a totally false story to the Santa Monica ’

detectives waiting to question her.

overborne by his threats and pleas -- as well as feelings
she still retained toward him despite the beating -- she agreed
to follow his "scenario." According to the new Bugliosi script,
their relationship was purely that of attorney-client -- which
it had never been. Supposedly they had never seen each other
socially, and the reason she had "made up" the whole assault and
battery complaint was that he had refused to refund to her $100
she had supposedly paid when she purportedly consulted with him

on June l4th to get delinguent child support.

Not satisfied with concocting this false story for Mrs. ’

Cardwell to tell -- thereby subjecting her to criminal charges
based on her original complaint -- Mr. Bugliosi and his secretary
conspired to fabricate a false receipt for the non-existent

$100 payment of June 1l4th. The secretary did, in fact, prepare
such a receipt there in the apartment using plain bond paper

and Mrs. Cardwell's old portable typewriter for the job. That

was supposed to be good enough to fool the detectives.

Well, Mrs. Cardwell went and told the new Bugliosi version
to the police. And so did Vincent T. Bugliosi -- almost word for

word the same as they appear in the follow-up police report.

And the City Attorney came within a hair of filing false

report charges against Mrs. Cardwell. But he dropped those
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plans at the urgent pleading of Mr. Bugliosi when Bugliosi
discovered that his compliant girlfriend wasn't going to be
represented by a lawyer chosen and paid for by him, a lawyer
who would quietly plead her éuilty, pay her fine (with money
provided by Bugliosi) and then let the whole matter guietly

disappear.

He begged the City Attorney to drop any charges and forget
the whole thing when I informed him that I would be representing
Mrs. Cardwell and that I would be cross-examining him when he
took the stand as the prosecution's star witness in a really

contested jury trial on such a false report prosecution.

But again, that's not the end. After the criminal aspect
of the case had disappeared, Mrs. Cardwell acquired a civil
attorney who contacted Mr. Bugliosi's attorney concerning a projected
civil damage action for the assault and battery. To make what
is now a very long story shorter, suffice to say that Mr.
Bugliosi's penchant for pay-off cover-ups once more came to

the fore.

According to what Mrs. Cardwell told me before anything
was ever signed or any money paid, the old Ligquidated Damages
Agreement was trotted out again -- this time with a $50,000
stinger for anyone who divulged the settlement. And the rather
considerable sum of $5,000 cash plus retention of the still
unspent $450 "abortion" money was offered by Bugliosi and

accepted by Mrs. Cardwell.
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Was the Ligquidated Damages Agreementsigned? Well, ’
I have never seen the Agreement, but Mrs. Cardwell just

won't discuss with me anything about the case any more.

Was the $5,000 in cash paid? Well, on December 11, 1973,
I received a check for $713 from the trust account of Mrs.
Cardwell's civil attorney, and I was only to get that reimburse-
ment of costs from a settlement or judgment against Mr. Bugliosi.
And I know too that any time I have mentioned the Bugliosi
case to Mrs. Cardwell since the first of the year her smile
reveals over $1,000 worth of dental work that she suddenly

could afford at just the time I received my reimbursement check.

Ladies and gentlemen, Mr. Bugliosi's attempts to
cover up his attack on Mrs. Cardwell, his own lies and his '
fabrication of phony stories and phony evidence may bind
others to silence, but his payment of hush money to Mrs.

Cardwell doesn't bind me.

The people of this State deserve to know about Mr.

Bugliosi -- all about Mr. Bugliosi.

I am no politician. What I have said today may be too
blunt for some people. I have used words like "liar" and
"perjurer” and "fabricator of false evidence." I have used
those words because they fit Mr. Bugliosi. And because they
do fit him -- and fit so horrifyingly well -- Vincent T. Bugliosi

is UNFIT for the post he now seeks. '53
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Bugliosi had no response himself. Instead, Michael
A. Heaman (by then Bugliosi's campaign treasursr) issued a
statement calling Denny "a politiczl hatchetman" for both Norris

and Younger. ToO one reporter he also called Denny a liar.
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Lawyer's Account

B )
:»-Mgo.“u.nl-ﬁ. oz
+«+«Former De

oAl Ving:;{ Bugliosi {
. paid $5.000 to a former :
¢ girllriend tokeep ber from §
-.'suing for civil damages *

 Over ap assault that occur-= 1€

* red Jn. Santa Monlca,ar
. * Beverly Hills sttorney has
‘charged. ** "= = -
. George V. Denny 11 said
~he learned of the payment
i because he once repre-
"'sented the -woman,
:Virginia:Cardwell, in a.
-case against Bugliosi, .- -
~ A - spokesman  for
;gufe‘l}‘o&s ‘cam 8!3%2:'
en ayment,- '
*’said Denny ;’s.{m o!il_ical !
_hatchetman” for William
:.Norris, Bugliosi's oppo-
3 nent for the Democratic
- “nomlination. Both Denny
~“and Norris denied they
y .wi)re working together.
. Denny gave'a 'Los |
Angeles “news conference-”
this account of the alleged
events he claimed Jed u&to
the $5,000 payoff to Ms.
Cardwell: e
© Bugliosi allegedly went |
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learning she had not used

:$450 he had given her for convince
an abortion, torced his way =

in and beal and choked
v, Deany gidy, =

:Bugliosi Assault Said Settled Out Of Court

10 her Santa Monita ipan- N
‘District—-ment last June 26 after 1o the.

She reported the Incident
police and Bugliosi
returned

= dilferent slory, according
to Denny. He said Ms.
Cardwell then told.Santa

= * .. Monica delectives she had

filed the assault charge in
sretaliation for a $100 con-
: sultation fee Bugliosi had
.’;charged' ber_-’a.s her .at-

‘never been Bugliosl's
-client, and that a receipt
for the $100 was typed and
. pre-dated by Bugliosi's
~ secretary on plain paper.

- Bugliosi then prevailed
upon cily allorney not to
file a complaint against
Ms. Cardwell for filing a
false assault and batte
charge when he (Denny
‘was called into the case,
Denny claimed. 7. .

- *'Bugliosi discovered
that his girlfriend wasn't
£0ing to be represented by
a lawyer chosen and paid
for t': him, a lawysr who
wou

quietly plead her

the next- day to .
ber Lo fabricate a
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; E:iny;-pay-her fine and
en let the whole matter
disappear,” Denny saia. -
Afler the criminal
~aspect .of the case was ,

ropped,. Denny said Ms, °
Cardwell, a Jl-year-old '

: divorcee, hired.a civil at- *
torngy to file suit over the
-alleged assault. Den(%
-said Bugliosi made a $5, .
payment so the matler
would be dropped. ”, :
-* " Woman's Comment
~ ‘Allorney Michael Hea-,
‘‘man who reportedly repres
.Sented Bugliosi in Ms
Cardwell’s alleged civil_
suit against him, said she”
never had been paid any.

mney' -" o POy - R -
Ms. Cardwell,; contacted
by telephone, said she had
received money from
Bugliosi's atlorney. She
would not spe_cnl{ the
amount, but said it was
“more than $5,000." .

She also said the preg-
nancy had been “'naturally

-
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HEAMAN, and DOES I through XXX,

He

(EPACE BELOW YOR FILING STAMF ONLY)

MEGURIIN & DENNY
ATTORMEYS AT LAWY
318 Sourw Bevamy ODmive
PEVEALY MILLG, CALIFONNIA POZYE
G2 2YY
702227

ORIGIHAL FiLEH

Pl o Plaintiff
Ly MAYIO’QZ’

SUPERIOR COURT OF THE STATE OF CALIFORNIA

FOR THE COUNTY OF LOS ANGELES

o C 87987

COMPLAINT FOR SLANDER AND 2
DEFAMATION OF CHEARACTER

GEORGE V. DENNY III,
Plaintiff,
VS.

-

VINCENT T. BUGLICSI, MICHAEL A.

———— S S— - —

pefendants.

Plaintiff complains of defendants, and for causes of

action alleges as follows: ‘q

FIRST CAUSE OF ACTION

1. Plaintiff, a resident of the County of Los Angeles, State
of C&litbrnia, is now and at all times mentioned herein
was an attorney, duly licensed to practice law in the State
of California, with offices in Beverly Hills, California, with
a praétice centered mainly in Los Angeles County; and at all
times pertinent hereto, Plaintiff's general reputation for truth,
honesty and integrity in the community in which he lived and
worked was good. '
2. Defendants VINCENT T. BUGLIOSI and MICHAEL A. HEAMAN
are residents of the County of Los Angeles, State of California.
3. The true names and capacitic; of Does I through XXX,

inclusive, are unknown to Plaint§££.at this time who, therefore, ;*
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Those false allegations ware more than adequate to
provida Denny with the opportunity to file a Complaint for
Slander and Defamaticn of Character against bo*h Heaman and

Bugliosi. The prayer was for a modast $145,000.

1o~ 120
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Attempts through Law and Motion by Denny to schedula
early depositions were unsuccessful, as were continuing attempts
to goad Bugliosi into filing a Cross-Complaint.

One of thosa attempts included another preoss conference,
this time with Denny and Mrs. Cardwell. By May 20th she had
already voluntarily disclosed to certain members of “he prass
the terms of the settlement in her case with Bugliosi. Her

statement still did not stir Bugliosi to respond.
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NEWS RELEASE: May 20, 1974 '
MRS. VIRGINIA CARDWELL CHARGES ATTORNEY GENERAL

CANDIDATE VINCENT T. BUGLIOSI WITH ASSAULT,
COERCION TO CHANGE HER ORIGINAL REPORT TO THE
POLICE, AND A $5,450 PAYOFF TO KEEP HER QUIET.

Oon June 25, 1973, Vince Bugliosi came crashing through
the back door of my apartment and began to beat me up. He was
furious at finding out that I apparently hadn't gotten the abor-
tion that he had insisted I get after I had told him almost
two weeks earlier that I thought I was pregnant.
He had been so upset at that news and had pressured me
s0 to get an abortion--which I didn't want or believe in--that
I had accepted $448 from him on the pretext that I would 4o
through with it. The beating I got at his hands was just part
of the price I paid for not going through with what he wanted. ’

Shortly after Vince left and I had pulled ryself to-

gether, I called the Santa Monica Police Department. in officer
came and took my report of the assault and battery. I went to |
the police station for photographs to be taken of my face and

arm and was told that the detectives would see me the next day .

But that day, before the detectives saw me, Vince &nd |
his secretary came to my apartment. For four hours Vince
threatened, pleaded, and worked on me in every way he znew
how to get me to tell the detectives a false story when I
saw them.

Despite the fact that I had been intimate with him since

——— D — =

April 24th, I was to say that I had never known him socially.
Supposedly I had come to see him on June 14th and paid him $100
to look into problems I was having with my ex-husband concerning
unpaid child support. Then, I was supposed to say that I had ’
i

made up the story of his attack on me. Supposcdly I becare angry
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because he refused to refund the money to me when I went to his

office on June 25th after getting the back support through the
court. The bruises on my eye and arm were supposed to have been
accidentally caused by my five year old son.

All of this I did tell the detectives when I saw them
later on June 26th. I did it partly because I was afraid of
Vince but partly because of the feeling I still had for him,
The police told me that I would probably be filed on for filing
a false assault and battery complaint because I had changed my
story. But Vince had told me that he would get and pay for an
attorney who would handle the matter quietly and get me no more
than a $50 fine, which Vince also said he would pay.

But after checking with my brother, I hired Mr. Denny
who told Vince that we would fight any case that was filed.

It was not long afterwards that I learned that Vince haé cotten
the Santa Monica City Attorney to drop the false report charge
he was planning to file against me.

In September I retained a civil attorney to prs=ss assault
charges against Vince in a civil damage action. Althouch the
first response from Vince's attorney, Mr. lecrman, was oxtragely
nasty, my attorney told me¢ in early Cecember that they had offersd
to pay me $5000 cash if I would take no further action and sign
A4 sSecrecy agreement,

On December 11, 1973, my attorney received $5000 in cash
from Mr. Bugliosi, and I was also allowed to keap two money
orders totalling $450. I had purchased the money orders in June,
right after Vince had given me $448 for the abortion.

Also on December 1llth, I signed the secrecy agrcement.

I understood when I signed it, and I understand now, that it
subjects me to a $50,000 payment to Hr. Bugliosi for violating
its secrecy provisions. I am willing to chance a suit by ur.
Bugliosi to collect his $50,000 in order to bring the truth of

this entire matter out into the open.




-

.
-

[ e Fwi ] [ PR e —— Bdics

[RANS )

Laag

[N | Ged

¥ |

B

123.

Finally, on June 3rd, 1974, the day before this final
election, Bugliosi sent his law partners and his wife to file
his Answer and Cross-Complaint at the County courthouses --
accompanied by a host of T.V. cameramen and raporters.

The prayer on five causes of action in the Cross-Complaint
against Denny, Cardwell and her attorneys, and William A.

Norris and certain members of his staff, was for $10,000,000.
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ROBERT K. STEZINBERG,

| EDWIN STANLEY and

2l STEPHEN W. SOLONON

10880 Wilshire doulevard
Los Angeles, CA. 90024

d74=6594

Plaintifs
vs.

| VINCENT T. BUGLIOSI, et &l
pefendants.

SUPERIOR COURT OF THE STATE OF CALIFORNIA
FOR THE COUNTY OF LOS ANGELES

VIXCENT T. BUGLIOSI,
Cross Complainant

vs

GEORGE V. DENNY, III, vILLIAM A,
NORRIS, THOMAS MCDONALD, SANDI
METTATAL, VIRGINIA CARDWELL, JOEN
H. WOLF, THOMAS J. NMCXAY, ALFRED
J. DOUGLAS, DOES I - Xv, and

| DOE CORPORATIONS XVI -~ 28,

| inclusive,

Cross Defendants

)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)
)

)
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|~

No. C 87997

CROSS COMPLAINT FOR
INTENTIONAL CAUSING
OF ENMOTIONAL DISTAZISS,
DEFAMATION, ABUSZ CF
PROCESS, AND COXNSPIFA

pefendant and Cross complainant VINCENT T. BUGLIOSI,

27ll for a cause of action against plaintiff and cross defendants,

SANDI METTATAL, VIRGIN
THOMAS J. McKAY, ALFRED J.
DOES I - V, AND EACH OF THEM::

FOR A FIRST CAUSE OF ACTIC
DENNY; IIXI, WILLIAM A. NORRIS, THOMAS McDONALD,
IA CARDVELL, JOHN A. WOLE,
DOUGLAS, and

1. Crooa complainmant ia,

e

N AGAINST GEORGE V.

and at all timeca mentioncd
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On June 4, 1974, the voters of California ovarwhelmingly
rejected Bugliosi, who not only lost the overall vote to
Norris by a margin of 58% to 42%, but who also lost all bu%
one County in the State.

Then, the following day, Bugliosi filed a First Amendzd
Cross-Complaint. In i&t, he addsd five new causes of action.
Each was based essentially on tha Weisel and Cardwell Liquidatad
Damages Agreements, which Bugliosi finally acknowledged, and
which he was then seeking to enforce.

With the new causes of action and further request for
punitive damages, the prayer for damages against all cross-

defendants rose to $14,630,000.
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RODBUERT K. STEINDERG
EDWIN STANLIY

STEPIEN W, SOLONON
10€8Q Wilshire Boulevard
Los ngeles, CA 90024

SUPERIOR COURT OF THE STATE OF CALIFCRNIA
FOR THE COUNTY OF LOS ANGELES

GEORGE V. DENNY, III,
; Plaintiff
vs..
VINCENT T. BUGLIOSI, et al.

Defendantcs

. ABUSE OF PRCCzZSS, CTISFIZALY,

o4
VINCENT T. BUGLICSI, o

Cross Complainant
vs,

GEORGZ V. DENNY, III, WILLIAM A.
NORRIS, VIRGINIA CARDWELL, JORN
H. WOLF, THOMAS J. McKAY, ALTRED
J. DOUGIAS, DOES I - XV and
DOE CORPORATIONS XVI - XXX,
inclusive,

Cross Defendants

vvvuwuuuvvvuqu T N Sl Wl Sl Nl Nl S S

Defendant and cross complaimant, VINCENT 7. BUCGLIOSI,

for cause of action against plaintiff and cross defendants,

alleges:

FOR A FIRST CAUSE OF ACTION AGAINST GEORGE V.
DENNY III, WILLIAM A. YNORRIS, VIRGINIA CARDWILL,
JOHN A. WOLF, THOYAS J. MC#XAY, ALFRED J. _DOUGLAS,
AND DOES I - V, AND EACH OF THEM:

1.." Cross complainant is, and at all times meniioned
herein or relevant hereto was, an individual, an attorrey at law

duly licensed to practice and practicing in the State of Californid

125 a.

No. C 87997

PIRST AMENDZID CRCSS CCH=IAIIT
FOR INTESNTIONAL CAUSIIC IF
EMNOTIONAL DISTRZIES, SEFANATICHS

UNTAIR INTERFEZRINCI wWITE
CONTRACTUVAL RIATICUS, TRALD,
AND MISRIPRISEZNTATICN, ANO
BREACH 0F COLNTRACT.

D
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ant's damage in the sum of $65,000.00.
7. In doing the things herein alleged, cross cofentants,

and ecach of them, acted maliciously and were and are cuiisy of &
wanton disregard of the rights of cross complainant, and ty reason

thereof, cross complainant is entitled and demards exemplary and

| punitive damages from cross defendants, and each of them, in the

sum of $500,000.00.

WHEREFORE, cross complainant prays judgmenz azainst

| cross defendants, and each of them as follows:

FIRST CAUSE OF ACTION:
1. For general damages in the sum of $1,500,000.00;

2. For exemplary and punitive damages in the sun ol

-,

| $500,000.00;

. 3. For costs of suit incurred herein, and

4. For such other relief as the court deems just.

SECOND CAUSE OF ACTION: ' ?
1. For general damages in the sum of $1,5CC,CCC.00;

2. For exemplary and punitive damages in the s ct
$500,000.00;

3. For costs of suit incurred herein, a:d

4. For such other relief as the court deems just.

THIRD CAUSE OF ACTION:

1; For general damages :n the sun of $1,500,000.00;
2. Por exemplary and punitive damages in the sun of

$500,000.00;

3. For costs of suit incurred herein; and

4. For such other relief as the court deems just.
e \
FOURTH CAUSE OF ACTION:

i B For general damages in the sum of $1,500,000.00;
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2. For ecxcmplary and punitive damages in the sus o2
$500,000.00;
3. For costs of suit incurred herein, and .

4. For such other relief as the court deecms just.

FIFTH CAUSE OF ACTION:

l. For general damages in the sum of §1,500,000.23;

2. For exemplary and punitive damages in tho sur of
$500,000.00;

3. PFor costs of suit incurred herein, and

4. For such other relief as the court deenms jus:.

SIXTH CAUSE OF ACTION:

1. For general damages in the sua of $1,500,000.C3;

2. Por exemplary and punitive damages in the sum =
$500,000.00;

3. For costs of suit incurred herein, and

4. For such other relief as the court deems just.

SEVENTH CAUSE OF ACTION:

1.For general datages in the sum of $1,500,000.00;

2. For exemplary and punitive cdamages in the sun o=
$500,000.00; _

3. For costs of suit incurred herein, and

4. Por such other relief as the court dedms just,

BICHTIl CAUSE OF ACTION:
1. For general damages in the sum of $15,000.00;
2, Por coats of sult incurred herein, and

3. For such other reclief as the court deems just.

-18-
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NINTH CAUSE OF ACTION:

1. For general damageés in the sum of $50,000.00;

2. For costs of suit incurred herein, and

3. For such other relief as the court deems just.
TENTH CAUSE OF ACTION:

1. For general damages in the sum of $65,000.C3;

2. For exemplary and punitive damages in the sum o
$500,000.00;

3. For costs of suit incurred herein, and

4. For such other relief as the court deexs just.

AND STEPHEN W, SOLOMCN,

by: -

ROBERT K. STEINBERG, IDWIX STALLIY

3

Attorneys for Defencant
VINCENT T. BUGLIOSI

- 8

16
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However, within the week, Bugliosi's law partner,
Robert Steinberg, contacted Denny and stated that Bugliosi
would dismiss his Cross-Complaint for $14,630,000 if Denny
would dismiss his Complaint for $145,000.

Denny agreed to the dismissal on the condition that
he would get a retraction from Bugliosi's campaign treasurer,

Michael Heaman. This was done.

126.
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RETRACTION AMD RELEASE OF ALL CLAIMS

THIS AGREEMENT is entered into in light of the follow-
ing circumstances:

1. On May 7, 1974, GEORGE V. DENRY III, hereinafter
referred to as "DENNY", and his wife, BARBARA L. DENNY,
held a news conference in which DENNY made various charges
concerning the qualifications and fitness of VINCENT T.
BUGLIOSI, hereinafter referred to as “BUGLIOSI", to run fox
the office of Attorney General of the State of California.

2. MICHAEL A. HEAMAN, hereinafter referred to as
*“HEAMAN®, an attorney who had previocusly represented BUGLIOSI
in a civil matter, was the treasurer for BUGLIOSI'S
campaign for the Democratic nomination for Attorney General.
: 3. THOMAS C. McDONALD, hercinafter referred to as
*McDONALD", was the manager of the campaign for William A.
Norris, the other candidate for the Democratic nominatica
for Attorney General. =

4. On or about the same May s 1974; in reply to
various reporters' questions concerning BUGLIOSI's resgonse
to DENNY's charges, HEAMAN stated that:

(a) DENNY v;s a iiar:

. (b) DENNY was a hatchet man whose vicious ancd
irrelevant smear was dredged up at the specific
direction of District Attorney Joe Busch and Attoraey
General Evelle YOunqcz.to guarantee Yocnqet‘s'
reelection; !

(c) McLDONALD was placed in the poéition of
William Norris' campaign ncnaécr at Joe Busch's
direction; and

(d) Busch and Younger cbviously intended that a

political character assassin like McDONALD could

-‘-
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give Nortis; hopeless campaign a boost by putting out

innuendos, lies and smears.

5. On May 10, 1974, DENNY filed an action in
Los Angeles Superior Court, case Number C 87997, for slander
against HEAMAN and BUGLIOSI based upon HEAMAN'S statements
to certain reporters as set forth generally in paragraph 4,
subparagraphs (a) and (b) above.

'6. McDONALD has consulted with legal counsel

preliminary to filing a similar action for slander but to

date has not so filed.
7. On June 7, 1974, William A. Norris won the primary

election to.becouo the Democratic candidate for Attorney
General.-

Based upon the foregoing facts and circumstances, and
‘in consideration of the promises and acts set forth below,

IT IS HEREBY AGREED THAT: .

1. HEAMAN hereby retracts the statements and
allegations made by him about DENNY cpd McDOMALD on end about
May 7, 1974, as set forth generally in paragraph 4, subpara-
graphs (a), (b), (c) and (d) above.

2. McDONALD waives and gives up all causes of action
he has or may have against HEAMAN arising out of the statements
made by HEAMAN against McDONALD on and about May 7, 1974, as
aforesaid; and by such release and waiver alsoc waives all
rights under Section 1542 of the Civil Code and any similar

law of any state or territory of tﬁe United States. Said ~

Section reads aQ follows:

*g1542. A general relecase does not extend to claims
which the creditor does not know or suspect to exist in
his favor at the time of executing his release, which if

known by him must have materially affected his
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settlement with the debtor.”

3. DENNY waives and gives up all causes of action he
has or may have against HEAMAN arising out of the statements
made by HEAMAN against CENUY on and about May 7, 1974, as S
aforesaid; and by such relecase and waiver also waives all
rights under Section 1542 of the Civil Code, as set forth
above, and any similar law of any state or territory of the
United States; and DENNY promises that he will file a
Dismissal With Prejudice in favor of HEAMAN in the pending
action in the Los Angeles Superior Ccurt, Case No. C 37997.

EXECUTED this_sf/p} day of June, 1974, at
Beverly Hills, California.

s

STATE OF CALIFORNIA )
COUNTY OF LOS ANGELES ; -

On this éﬂ!& day of June, 1974, before me, the under-
signed, a Notary Public in and for said County and State,
personally appeared MICHAEL A. HEAMAN, known to me to be the
person whose na;a is subscribed to the within document, and
acknowledged to me that he executed the same. "

WITNESS my hand and official seal.

5; :2 - 2

EY S e e e b S R S L L R e it il

. ~ahond e ’
2 ;?E}{ ; 5?;{g§d£6§0 ; Notary Public in and for said County
o TR mainne s and State
L= 07 M r0Hthit COUNnTY
LA 2’ Uy € Dizhes Age, 12, 1208 *

PHANONIRARIA Rt s »
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STATE OF CALIFORNIA )
) SS.

24 ¢5%7ﬂ4ﬁr
On thisd[ day of Semw, 1974, before me, the under-

COUNTY OF LOS ANGELES

signed, a Notary Public in and for said County and State,
personally appzared THOMAS C. McDONALD, known to me to be the
person whose name is subscribed to the within document, and
acknowledged to me that he executed the same.

WITNESS my hand and official seal.

B

OFFICIAL SCAL ﬁ
STty GEQ, V. DENNY 11l L g,

PE sotARY PUSUGC . CAUFORNA

FALSIFM, GTTCE
(08 ANZELZE COUNTY ‘ﬁ&e. / 3
Ay Commibgha Epiess Ly 22, 1977 Notary Pudblic i1n and for saic County

AL T LTI MR R L 3

STATE OF CALIFORNIA )
COUNTY OF LOS ANGELES )

and State

) ss.

Jénvary, /97’7
On this 2974 day of June,=es34, before me, the under-

signed, a Notary Public in and for said County and State,
personally appeared GEORGE V. DENNY IlI, known to me to tc che
person whose name is subscribed to the within document, anc
acknowledged to me that he execuﬁed the same.

WITNESS my hand and official seal.

HELENE LA BARRE g
BILET DU CAICHIA B
H
3

},€1erué. La BArRRe
Notary Public in anc f{or sa:d County

02 ARCILLS CuunTe
2 CGiomtiann G ..m LIS Mr ]

and State
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Penny did not offer any such retraction for his charges
that Bugliosi had lied to the press, to tha people of this
State, and to the officers of the Santa Monica Police Departmen%;
that he had fabricated false evidence to obstruct the investigation
into his assault on Mrs. Caréwell; and that he had perjured himself
during his deposition in the Weisel case.

Nevertheless, Bugliosi apparently was sufficiently anxious
to abort the new round of depositicns that had been noticed by
Denny that he agreasd to the mutual dismissals on the terms laid
down by Denny. Those terms did not include any secrecy or
ligquidated damage provisions.

Denny, Heaman and his law partners, Bugliosi and his
law partners, and Barbara Silver all signed the Agreemsnt in
mid-July, 1974. However, by agreement with Bugliosi's criminal
defense attorney, %the other people who ultimataly signad were
not contacted until it appeared that it would not prejudice ths=
perjury case then pending by way of Grand Jury indictment

against Bugliosi.
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RELEASE OF ALL CLAIMS

THIS AGREEMENT is entersd into in the light of the
following circumstances: 5

1. On May 7, 1974, GEORGE V. DENNY III, hetoiﬁa!te;
referred to as “DENNY", and his wife, BARBARA L. DENHY, held a

news conference in which DENNY made various charges concerning

the gualifications and fitness of VINCENT T. BUGLIOSI, hereinafter

referred to as "BUGLIOSI®, to run for the office of Attorney
General of the State of California, and in which DENNY also
revealed certain matters concerning settlement of an action
entitled "Herbert H. Weisel, et al.'v-. Vincent T. Bugliosi,
et al,” L.A.S.C.Case No. C 42612, and in which DENNY also
revealed facts pertaining to settlement negotiaticns in

connection with a civil claim against BUGLIOSI by VIRGINIA

.CARDWELL, hereinafter referred to ‘as “CARDWELL".

2. MICHAEL A. HEAMAN, hercfnatte: referred to as
"HEAMAN", an attorney who had previously represented BUGLIOSI
in a civil matter, was the treasurer for BUGLIOSI's carpaign for
the Democratic nomination for Attorney General.

3. On or about May 7, 1974, in reply to various
reporters' questions concerning BUGLIOSI's response to DEMNY's
charges, HEAMAN made certain statements pertaining to DENNY's
veracity and his alleged connection with the Republican

incumbant Attorney General.

- 4. On May 10, 1974, DENNY filed an-action in Los angeles
Superior pouxt. Case No. C 87997, for slander against HEARAN and
BUGLIOSI based upon HEAMAN's statements to certain reporters as
set forth generally in paragraph ] above.

5. On May 20, 1974, DENNY gnd CARDWELL held a news

conference in which CARDWELL detailed the bases of her claim

'il'-FIO.
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against BUGLIOSI and revealed the terms of settlement thercof.,

6. On June 3, 1974, BUGLIOSI answered DENNY'S Co=plains
and filed a Cross-Complaint against DENNY and CARDWELL, acainsz
the other candidate for the Democratic nomination for Attorney
General, William A. Norris, hereinafter referrcd to as "NORRIS",
against the attorneys who handled CARDWELL's civil claim against
BUGLIOSI, namely, John H. Wolf, Thomas J. McRay, and Alfred J.
pouglas, and against a number of unnamed “"DOES". The Cross-
Complaint alleged various causes of action relating to the
charges previously made by DENNY and CARDWELL and the
responsibility of various persons therefor.

7: On June 4, 1974, NORRIS won the Democratic ncnination
for Attorney General.

8. On June S, 1974, BUGLIOSI filed a First Amenced

Cross-Complaint alleging the five original causes of action anc

adding three causcs of action relating to certain written
agreements that had been executed in connection with the Vieisel
and Cardwell cases.

Based upon the foregoing facts and ci;cumstnnccs. and in
consideration of the promises an& acts set forth below,
IT IS HEREBY AGREED THAT: y

1. BUGLIOSI and DENNY acknowledge that there may be
merit in the charges that each has made against the other in
their respective COmﬁlaint and Cross-Complaint (original and
amended), in L.A.S.C. Case No. C 87937. Said two pacties,
bowever, are willing to forego against cach other and acainst
all other persons, whether specifically named as defendants, OF
cross-defendants, or as “Does”™, and specifically those parties
and other persons whose signatures appear hereon, whatever

causes of action they may have arising out of the incidents . 9

-...,
0
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and transactions refcrred to in all of the pleaaings and papers
on file under said Case Number C 87997; and, in considoration
of such forebearance to pursue their respective claims andé
causes of action, they do hercby waive and give up all such
claims and causes of action: and by such release and waiver they
also waive all rights under Section 1542 of the Civil Cecie of
California, and any similar law of any State or territory of the
United States. Said Section reads as follows:

"§1542. A general release does not extend to

claims which the creditor does not know Or suspect to

exist in his favor at the time of executing his

rgloase. which if known by him must have materially

affected his settlement with the debtor.”

2. Pursuant to the foregoing release and waivers,
PUGLIOSI and DENNY agree to execute concurrently with the
signing of this agreem&nt a Dismissal With Prejudice of the
Complaint and Cross-Complaint (both original and amended) as to
all defendants and cross-defendants and to file such Dismissal
immediately upon the completion pt the signing of this agreecment
by all persons whose typed signature line appears herecon.

3. BUCLIOSI and QENH!.fuxther agree to execute
concurrently with the signing of this agreement such releases
and/or other documents as may be required by the Clerk of the
Superior Court of Los Angeles County to compel the return to
DENNY of the $500.00 cash Undertaking he posted at the tine of
£filing the aforemcntioned Complaint and to relieve from any
liability the two sureties whose Undertakings were filed
concurrently with the filing of BUGLIOSI's Cross-Complaint.

4. Because certain injuries have been alleged in his
Cross-Complaint by BUGLIOSI on behalf of his wife, Gail M.

Bugliosi, and their two minor children, Wendy Bugliosi and
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Vincent T. Bugliosi, Jr., and in consideration of the various
acts and promises as set forth herecin, said Gail M. Bugliosi,
for herself, and Vincent T. Bugliosi, the dulv appointed
Guardian ad Litem for the aforesaid minor children, do hereby
waive and give up all claims and causes of action each, any,
and all of them may have against all other persons, whether
specifically named as defencants, cross~defendants, or as
*poes”, and specifically those parties and other persons whose
signatures appear hereon, arising out of the incidents and
transactions referred to in all of the pleadings and paperss on
file under the aforementioned case No. C 87997; and they <o
hereby waive and give up all rights under Section 1542 of the
Civil CO&G of california, as specifically set forth hereinacove,
fnp any similar law of any state or territory of the United

States.

5. In consideration of the various acts and promises
as set forth herein, the various defendants, cross-defercants,
and other persons whose signatures appear hereon also waive and
give up all claims and causes of action each of them may have
against all other persons, whether specifically named as
defendants, cross-defendants, or as "Does" and specifically
those parties and other pets;ns whose signatures appear hereon,
arising out of the incidents anéd transactions referred to in

all of the plea@ings"and papers on file under the aforementioned

Case No. C 87997; and they do hereby whivo and give up all
éighgs under Section 1542 of the Civil Code of Callto;nia, as
specifically set forth hereinabove, and any similar law of any
state or territory of the United States.

6. It is expressly understood and agreed by all parties

and persons signing this agreement that nothing contained herein

shall prohibit or disenable any parcty or any other person from ’;
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appeazing before, testifying in, ©OF otherwise participating 1in,
any proceeding in any other forum or adrinistrative body
wheroin the facts or matters referred to in the pleadings and

papers in the aforesaid L.A.S.C. Case No. C 87997 may be a

subject of inquiry.
IN WITNESS WHEREOF, we have each affixed our hand and

seal at the places and dates set forth at the tine of such

signing.
DATE: PLACE

7-/‘-71 é : : ; G ‘E'ﬁ EUCLIOSIS .Q)‘

Z"E"‘Zz QZM',-J” ot
; 7 INCENT T ‘o '...Lub-. Gearaian &

Litem for ucndy susiiosi and
T. —iicsi, Jr.

/_a/m_ @%@m,@/ .
L2174 lmlza&,& i an;TSg’muF

Loshre  fosty Ll ot £ L= —
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b The Grand Jury had indicted Bugliosi on three counts of
perjury. The charges were based largely on ths testimony of

; Bugliosi's co-prosecutor in the Tate-La Bianca cases, Stephen R.
Kay, and the limited but crucial testimony of reporter William
Farr. The gravamen of the charged offanszs was thas Bugliosi
had twice lied to Judgzs Charles Older and had also lied to

the Grand Jury itself in denying under oath tha% he had

provided Farr with the transcript of a witness' testimony in

!

]

i

; violation of a court order.
} At Bugliosi's perjury trial in September-October, 1974, instead
3 of testifying as ha had befores the Grand Jury, Farr asserted

the newsman's privilege not to reveal his sources of informz+ion.

3’Unab1e to make use of the prior testimony undar 4he Evidenca

n

Codz2 and, therefore, unzble *o estzblish a prima facie case, th:

&=,

special prosecutor movad to dismiss the casa2. The court grantad
) the motion and dismissed the jury.
: No cenviction. No acquittal. No vindicztion.
? With the termination of the perju;y “rial, the go-ahead
- was given by Bugliosi's defense attorney to file the Dismissal

with Prejudice in the civil slander suiis. On January 31, 1975,

the Dismissal was filed and entered in the cour%t records.
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EPILOGUE

”
5

These are the facts. However engrossing, they do not

NARQ'vsry comfortable reading. The discomfort stams not just

S
from the way Bugliosi has adversely affectsd the lives of

Qﬁéifew people involved in these strange escapades. The
‘?6’;,discon£ort -- the dreadful uneasiness -- comes from the

_:éilization of how close this man so recently came %“o0 gaining

&féé@ih}on;of'powor and prestige from which his burning
§é$££i§nbwould propel him even highar in the ranks of elected
3éfé§§61nﬁad officials.

; > ‘The matters contained herein pertain to the over-

riding issue in the campaign for any sl=ctivz offica:
THE HONESTY AND INTEGRITY of the cardidate seeking that office.

By this point, the reader has undoubtsdly drawn his
own conclusion about the honesty and integrity of Vincent T.

Bugliosi.
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